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YIPAP 60 LET PROIZVODNJE V KRŠKEM
Letos mineva60Ietodzačetka proizvodnjeceluloze v Krškem. V vseh teh letih jebila tovarna ključni nosilec
razvoja v krški regiji in sčasoma je postala pomemben evropski proizvajalec celuloze in papirja. V njeni
zgodovini smo bili price izjemnim uspehom pa tudi obdobjem kriz in problemov, ki so dosegli višek s
stečajem leta 1993.

Po stečaju se je začela pisati nova zgodovina tovarne, katere osnovna filozofija temelji na dolgoletni tradiciji
proizvodnje celuloze in papirja v Krškem, na dobrem geografskein poloaju tovarne, na strokovnem, delovnem in
discipliniraiiem kolektivu in naizdelanem konceptu razvojapodjetja.

Del tega koncepta je program ekološke sanacije, ki vključuje spremembo tehnologije v proizvodnji vlaknin,
modernizacijoenergetike, izgradnjobiološkečistilnenapravein prilagoditevstandardom napodročjuobremenitev
okolja, ki so veljavni v Evropski Uniji. Ob tern pä razvojni koncept predvideva tudi ekološko in tehnološko
posodobitev proizvodnje papirja s postavitvijo novega obrata za pripravo deinkane snovi in kasneje tudi novega
papirnega stroja, saj naj bi se podjetje dolgoročno usmerilo predvsem v proizvodnjo časopisnega papirja. To je
namreč tržni segment, na katerem podjetježe daneszaseda dober položaj v Evropi.

Investicijska dejavnost v jubilejnem letuje (bila) zelo pestra. Manjše investicije v smislu odpravljanja ekoloških
problemov so se oziroma se izvajajo tekoče in v skladu s sprejetim programom ekološke sanacije tovarne,
opravijenih pa je bilo tudi nekaj večjih investicij. Predvsem zamenjava previjalnika na papirnem stroju 3 ter
postavitev novega, modernega prečno rezalnega stroja. V zaključni fazi pridobivanja clokumentacije pa sta še dva
večja projekta, katerih realizacijaje predvidena v naslednjem letu. Tostarekonstrukcijabelilnice- 1. faza(kisikova
delignifikacija) in rekonstrukcija papirnega stroja3.

Takolastnik-Investicijska in poštnabanka, Praga, ki jeenanajvecjih investicijskih bank načeškem finančnem trgu
- kot kolektiv družbe VIPAP VIDEM KRŠKO z optimizmom gledamo naprej, saj smo pripravljeni na izzive
tretjega tisočletja. Cilj, ki smo si ga zadali, je, da z uresničitvijo smelega razvojnega programa v naslednjih letih
krški tovarni povrnemo nekdanji
ugled in se ekološko in
tehnološko posodobljeni čimprej
postavimoobbok konkurenci.

Našavizijajejasna: ostati vodilni
regijski proizvajalec časopisnega
papirja ter pomemben partner na
evropskem in svetovnem trgu
papirja.

Ob tej priložnosti vsem
bralkam in bralcem
Posavskega Obzornika,
prebivalcem Krškega in
širše okolice, poslovnim
partnerjem in ostalim
želimo prijetne božične
praznike in obilo osebne
sreče, delovnih uspehov
in dobrega počutja v
letu 2000.

JIPAP
VIPAP VIDEM KRŠKO d.d.

PROIZVAJALEC CELULOZE IN PAPIRJA:

• BELJENA CELULOZA LISTAVCEV
IN IGLAVCEV

• ČASOPISNI PAPIR

• GRAFICNI PAPIRJI

• EMBALAŽNI PAPIRJI
Tovarniška 18, 8270 Krško, SLOVENIJA
Tel.: +386(0)608/21-110, 21-210
Fax:+386(0)608/21-115, 22-077
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NE LE VINSKI,
TUDI MEDIJSKI PREPIRI !?
V Posavju so zadnji meseci mintli predvsem v znamenju energetskih tern
(uparjalniki.TEB, HE na Savi), problemov s komunalnimi odpadki oz. lokacijo
novega odlagališča, v širšem prostoru pa so odmevala »vinska« in vinogradniška
razmerja in delitve. Nekako v senci velikih tern potekajo tudi na trenutke
ogordeni boji za prostor pod »posavskim medijskim soncem«.

Če namreč medijem s sedežem v Posav|u (Radio Brežice, Radio Sevnica, Posavski obzornik)
dodamo še tiste, ki z rednimi dqpisniki in lokalnimi rubrikami sledijo dogodkom na našem
območju (Dolenjski list, Dnevnik, Delo, Radio Krka, Studio D.TVVaš kanal.TV Slovenija,
POP TV), dobimo tako pestro vrsto, kakršne še ni bilo v tem prostoru. Pogojno bi morali
v to seštevanje vključiti še Radio Sraka. kabelske sisteme oz. programe v Sevnici, Krškem
in Brežicah, morda tudi nekatere oglasnike in glasila večjih podjetij. organizacij in ustanov.

V bitko za obvladovanje medijev v Posavju posegajo poleg samih medijskih his in njihovih
vidnih ali nevidnih lastnikov oz družbenikov, še razne reklamne organizacije in scudiji, upravni
odbori političnih strank, občine z različnimi interesi njihovih vodstvenih kadrov, politiki,
direktorji in drugi ambiciozni posamezniki, ki menijo, da so kompetentni za področje
obveščanja, ali pa se, tudi po zgledu vzornikov iz prestolnice, bolj kot drugi zavedajo
pomena »obvladovanja« medijev. Tudi pri nas najdemo ljudi, ki so res zelo dobronamerni,
a tudi take, ki so že na samem začetku obremenjeni z "barvami" in "žavbami". ki za vsako
ceno hočejo v medij, a če jim to ne uspe, takoj odpovedo sodelovanje ali pa zamenjajo
"frekvenco", odpovedo časopis...

Krško doživlja te dni v vsakem primeru zgodovinske trenutke na frekvenci 93,4 MHZ, saj je
čudno, da kot razmeroma močno gospodarsko središče v preteklih desetletjih ni zmoglo
takega podviga.Te dni so se posavski župani odločali o podpori najbližji regijski televiziji iz
Novega mesta, ob tem pa se je spet prebudilo (samo)spraševanje v smislu, ali tega ne
zmoremo sami. Zanimivo je, da nihče ne vpraša, kaj šele razišče.zakaj je pred leti utihnila
krška lokalna televizija, ki je bila ena prvih v Sloveniji. Tedanji program bi bil celo marsikateri
današnji »lokalki« lahko za zgled, kar ni čudno, saj so se njeni takrat še dokaj zeleni kadri
kasneje kar po vrsti dobro uveljavili v slovenskih osrednjih medijih.

Posavje je v zadnjih letih (pri)dobilo precej kvalificiranega novinarskega kadra; medtem ko
so takorekoč do včeraj na tem področju prevladovali gimnazijci, učitelji in drugi, torej
priučeni novinarji. Vendar tudi generacija šolanih novinarjev ne more zapolniti (do)sedanjih
potreb. Za postavitev medija je namreč res zelo pomemben začetni kapital, vendar je
potreben tudi ustrezen kader, ki se projekta loti, saj potrebuje poleg znanja veliko volje in
(neplačanega) truda, ki pa ga kaj hitro zmanjka tudi mladim in ambicioznim, ko uvidijo, s
čim vse bi se morali ukvarjati - po zamislih svojih šefov, zato preposto odidejo.

Kakorkoli ie - Posavski obzornik, tudi ob prehodu v novo leto še vedno edini tiskani
lokalni medij za območje Posavja, je zaokrožil težko, a pomembno obdobje, ki vse nove
obiralce sadov medijskega drevesa še čaka, saj obiranje ni lahko, četudi se nanj odpraviš z
i e dodobra napolnjeno košaro...

Ob petindvajseti redni številki (in dveh posebnih) ter drugem jubileju se zahvaljujem za
sodelovanje predvsem bralcem in naročnikom, podjetjem in ustanovam, ki so nam pomagali
tako ali drugače.

Posebna hvala velja vsem tistim, ki ste bili tako ali drugače zraven na samem začetku:
Sandiju, Coletu, Milošu, Bojani.Vidi, Mariji, Dragotu, a tudi Gelbovim, pa Lidiji, vsem bolj ali
manj potrpežljivim tiskarjem in grafikom (Bojanu, Ladiju, Andreju iz Novega mesta, še
posebno pa Nandetu iz Semiča), vsem znanim in neznanim, ki ste kdaj rekli kako dobro
besedo za vaš in na5 Obzornik. Čisto zares hvala tudi vsem, ki ste nam hote ali nehote
nagajali; naleteli ste na trmasto posadko. ki je in bo - zdaj to lahko zanesljivo rečemo, plula
dalje, k novim obzorjem in vedno znova odkrivala domače kraje in ljudi. K temu nam bo
prav gotovo pomagala posadka novega časopisa iz iste flote - Posavske novice bodo z vami
sredi vsakega meseca, da zapolnijo praznino od ene do druge številke Posavskega obzornika
v letu 2000.

Pa srečno!

Silvester Mavsar

DOLGO NAPOVEDOVANI, ŠE DUE PRIČAKOVANI

RADIO KRŠKO
ZAČENJA SVOJO POT NA

FREKVENCI 93,4 MHz
Od 10. decembra 1999 lahko v Posavju in še nekoliko
širše prisluhnemo novemu radiu. To je komercialni lokalni
radio - Radio Krško, ki oddaja na frekvenci 93,4 MHz.
Petnajstčlanska radijska ekipa bo skušala z neprekin-
jenim štiriindvajseturnim programom čim bolj prisluhniti
željam čim širšega kroga poslušalcev, vsekakor pa ne
bo manjkalo dobre glasbe in novic iz tujih in domačih
logov, ki bodo na sporedu vsako uro.

Kakor nam je povedala Marinka Puntar, direktorica krškega radio, bodo
v uredništvu radia Krško programsko shemo dopolnjevali upoštevajoč tudi
želje poslušalcev, saj si želijo, da bi poslušalci s svojimi predlogi sooblikovali
program in posamezne rubrike ter ga tako sprejeli za svojega. V obdobju
treh let, kolikor so Puntarjevi čakali na frekvenco in vsa potrebna soglasja,
je bilo v pripravo radia vloženo veliko sredstev in truda, neprestano pa so
se morali soočati tudi z raznimi govoricami, namigovanji in nelojalno
konkurenco.

"Naše načelo je, da nam v tej fazi ni potrebno nikogar prepričevati, kako
smo ali bomo dobri in tudi nismo za druge govorili, da so slabi, medtem, ko
so nekateri konkurenti vložili kar precej moči v to, da so ljudem tu in v
Ljubljani o nas povedali čim več slabih in neresničnih stvari. Kajti tudi ko
prides na maturo, moraš na zastavljeno vprašanje vedno povedati tisto, kar
ti znaš in ne tisto, kar drugi niso znali", je še povedal Srečko Puntar, ki
je idejna in gonilna sila novega krškega radia.

Zakonca Puntar se dobro zavedata, da bo radio tudi sedaj, če ne še bolj
kot prej, "na prepihu", ampak, ker ni nihče brez napak in tudi ne takoj
dober oziroma najboljši, pričakujeta, da bodo tudi poslušalci imeli
razumevanje za morebitne začetne spodrsljaje. Vsekakor pa verjameta, da
bo radio dobrošla osvežitev medijske ponudbe tako v Krškem kot tudi v
sosednjih občinah, kamor bodo segli radijski valovi novega radia Krško.

B. M.

Na naslovnici:
Tanja Tomič, Krško
Foto: L. Potočnik, nov. 1999.
Arhiv Agencije Lukec Krško.
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DOGODKI ObZörniK

Pišejo posavska peresa

BO POSAVJE RES
KDAJ POKRAJINA?
Je Posavje že, je že kdaj bilo ali
sploh bo slovenska pokrajiria? Na
ta vprašanja bi težko našli enoten
odgovor. Prav gotovo je Posavje
geografsko.področje, čeprav le ma-
lo Slovencev ve, kje to Posavje toč-
no je in ga zato zamenjujejo z Za-
sovjem in še s kakšno drugo regijo.

Da je temu tako, smo krivi predvsem
Posävci sami, saj smo doslej pre-
malo naredili za svojo razpoznav-
nost. Pa ne samo to. Vsa prizade-
vanja po nekakšnem regijskem de-
lovan\u so bila že v preteklosti bolj
ali manj neuspešna, saj smo zaradi
lokalne zaplankanosti delovali zno-
traj svojih komun in smo le redko-
kdaj stopili skupaj in dvignili svoj
glas proti scentralizirani oblasti.
Skupaj smo delovali le ob kakšnih
večjih projektih, ki bi jih morali iz-
peljati, največkrat na področju
infrastrukture (veriga savskih elek-
trarn, regijska komunalna deponija
in podobnoj, pri drugih projektih
pa so nam ob prvotni zagnanosti
kaj hitro pošle sape. Se najbolj eno-
tni smo bili, ko smo se čutili ogro-
žene, da bomo izgubili kaklno in-
stitucijo države, kot da imamo od
teh kakšne večje koristi sami držav-
Ijani.

Ceprav od njih ni bilo kdovekakšnih
koristi, imam občutek, da je bilo Po-
savje še najbolj podobno regiji
pred leti, ko smo še imeli medob-
činske organizacije, bodisi družbe-
nopilitičnih organizacij, sindikatov,
pa tudi gospodarske zbornice. Ta-
krat se je vsaj slišalo, da to Posavje
obstaja, da si želi, da samo poskrbi
za svoj nadaljni razvoj, kajti delitve
na trboveljsko, novomeško, celjsko
in še kakšno drugo okrajno pripad-
nost Posavju niso prinesla ničesar
dobrega, prej nasprotno.

Seveda pa nas takrat kot tudi zdaj
nihče ne ovira, da bi bolj regijsko
delovali. Nenazadnje zato, da bi
imeli od tega korist sami prebivalci
te verjetno najmanjše, a še pred ča-
som ne najmanj razvite regije. Se-
veda pa nas tudi ni nihče vzpod-
bujal - stopite skupaj in začnite de-
lati v korist vseh Posavcev. Spomni-
mo se, da smo imeli tudi v preteklo-
sti skupnosti obalnih in ljubljanskih
občin, mi pa smo premogli le Svet
posavskih občin, ki nikoli ni prav

Goran Rovan, TV Slovenija

zaživel, saj ga niti ti, ki bi morali v
njem delovati, niso jemali resno. Tako
je bil ta Svet zgolj posvetovalno telo,
ko so si tedanji občinski oblastniki
obljubljali, kaj vse bodo storili, potem
pa, če to ni bilo v njihovem osebnem
ali občinskem interesu, na zadeve
pozabili, ali pa jih reševali po svoje.

Tudi danes kot kaže ni dosti drugače.
Februarja 1998 so predstavniki
devetih političnih strank, ki vsaj upam
še delujejo v Posavju, podpisali
Deklaracijo o ustanovitvi pokrajine
Posavje. Od takrat se ni nič
spremenilo, razen, da se je Svet
posavskih občin preimenoval v Svet
pokrajine v ustanavljan/u in da so
občinski sveti že nekajkrat spreminjali
vsebino statutarnega akta o
ustanovitvi pokrajine. Do resnega
sodelovanja pa še vedno ni prišlo.
Tudi druge organizacije, ki delujejo
v Posavju, premalo naredijo za naš
razvoj, saj samo zavzemanje,
ponavadi je še to zgolj verbalno, pač
ne daje rezultatov.

In tako bo tudi v bodoče, dokler ne
bomo sprevideli, da moramo dolo-
čene probleme in zadeve resevati,
načrtovati in ustvarjati skupaj. Zato
ker bo to ceneje, učinkoviteje, hitreje
in še bi se našel kakšen razlog. Se-
veda pa to sodelovanje ne bi smelo
biti prepuščeno samoiniciativi neka-
terih posameznikov. Morali bi zapo-
sliti profesionalce, ki bi jih zavezali,
da nekaj naredijo, nagrajevali pa po
njihovih uspehih. Le tako bi se lahko
izognili nadaljni birokratizaciji

pokrajine, ko kopičimo državne,
občinske in druge uradnike, za
katere gre preveč našega
dakoplačevalskega denarja, prave
koristi od njih pa ni.
Nemo opozarjanje, da je potrebno
sprejeti zakon o pokrajinah, nam
prav gotovo ne bo prineslo nobene
koristi. Se najmanj zakon, saj se z
njim ne da ustanovitvi pokrajine,
razen formalno seveda. Ob vsej
posavski mlačnosti in dejstvu, da
Sava ne teče proti Ljubljani, se kaj

lahko zgodi, da bomo spet enkrat
izviseli in nas bodo spet porinili v
kakšno dolenjsko ali spodnje
štajersko pokrajino, lahko pa celo
pride do delitve tega, kar zdaj
pojmujemo kot posavsko regijo.
Spekuliranja o tern, nam prav
gotovo ne bodo prinesla koristi.
Zato je skrajni čas, da se tega
zavemo in da to dopovemo tudi
drugim. In to preden bo prepozno.

Goran Rovan

mBBEBKS^ P # S A V S K Enovice

REPUBLIKA SLOVENIJA
UPRAVNA ENOTA KRŠKp
Cesta krških žrtev 14, 8270 KRŠKO

Spošfovane občanke in občani!

Spet je leto naokolu pred nami so
1 prazniki, ki nas bodo za nekaj

frenufkov/ iztrgali \z naše v/sakdaniosti,
ko bomo pozabili na probleme in

naloöe, ki nas frenutno bremenüo, si
nazdravili in vstopili v novo lefo polni

enerßiie, novih načrtov in zeüa.

Želimo, da bi se üam v Prihaiaiocem
letu uresničilo čimveč zeüa in načrtov,

v fern predbožičnem času v/sem
zadovoüne praznike, v (efu 2000 pa

veliko zdravja, osebnega zadov/oüsfva
in sreče ter mnoßo poslovnih uspehov.

Načelnik:
Anton Podgoršek,

univ. dipl. prav.

4 december 1999
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Veliki indijski voditelj Mahatma
Gandhi je nekoč zapisal prib-
ližno tako:

"Prihodnost bo odvisna od tega,
kar smo storili v preteklosti!"

Nam, Slovencem ta misel prav
gotovo veliko pove. Namreč
majhna skupina pravih ljudi je
v odločilnem času znala poka-
zati Slovencem pravo pot, po
kateri smo potem vsi skupaj
združeno uresničili največjo
zgodovinsko željo naših' očetov
in dedov in si ustvarili svojo do-
movino.

Danes pa včasih izgleda, kotda
nimamo več skupne poti in tudi
ne vsi skupnega cilja, za dose-
go katerega bi ponovno bilo
vredno združiti naše moči.

Ampak, tukaj smo in tukaj bomo
ostali. Sosedov in prijateljev ne
bomo zamenjali. Vzeli si bomo
čas, se z njimi pogovorili in sku-
paj vedno znova iskali nove poti
in drobne cilje, ki nas bodo os-
rečevali in plemenitili našo dušo
in srce.

Vsi preprosti in pošteni Ijudje,
ki zaupamo vase in v svetlo

prihodnost vemo, da bomo le s
spoštovanjem bližnjega, z
razumevanjem in sprejemanjem
različnosti, z zaupanjem in
iskrenim prijateljstvom med
vsemi, mirno in varno živeli v
naslednjem stoletju.

Naj Bog da, da se nam uresniči
ta skromna želja.

Poslanec Državnega zbora RS
Branko Kelemina

Spostovane
Posavke
In Posavci!
Iztekajoče se leto / 999 je nekaj
posebnega. Je menda zadnje
leto tega ti soclesja.

No, nekateri menijo, da bo to
šele prihodnje leto. Tudi prav,
bomo pač praznovali letos in še
prihodnje leto. Ce že slavimo
občinske praznike več kot eel
mesec, si tudi prelom stoletja
zasluži veliko pozornost. Seveda
pa si vsem praznovanju navkljub
zasluži, da se malce zamislimo,
da se pripravimo na izzive no-
vega tisočletja, da uresničimo
vse to, kar nam iz različnih raz-
logov ni uspelo do sedaj. In tega
je kar veliko, marsičesa se niti
prav ne zavedamo.

To, da še nimamo pokrajine Po-
savje ni nič posebnega, saj v Dr-
žavnem zboru Republike Slove-
nije pač še nismo obravnavali
ustreznega zakona kar pa po-
meni,' da bomo morali v prihod-
nje skrbno paziti, tako poslanci,
župani in tudi predstavniki civil-
ne družbe, da se nam »pokraji-
na« ne izmuzne. To bi lahko u-
sodno (negativnoj zaznamova-
lo našo pot v novem tisočletju.
Upam, da bo že kar prihodnje
leto zaznamovano z ponovnim
začetkom izgradnje savskih elek-
trarn, od Boštanja do Mokric in
s pričetkom del na avtocesti od

mejnega prehoda Obrezje proti
Ljubljani. Da bodo ti projekti po-
menili nov gospodarski zagon v
pokrajini ob Savi, Krki in Sotli.

Želim, da bi se trend upadanja
stopnje brezposelnosti nadalje-
val, da bi bile posavske gospo-
darske družbe in podjetniki us-
pelni, da se ne bi srečevali z no-
vimi stečaji.

Pričakujem, da bodo moja in mo-
jih kolegov prizadevanja v DZ us-
pešna tudi v zadnjem letu man-
data, da bomo ustanovili v Po-
savju območno kmetijsko-gozdar-
sko zbornico ter, da bomo konč-
no potrdili Sporazum o maloob-
mejnem prometu in sodelovanju
z Republiko Hrvasko, ki je izred-
no pomemben za velik del pre-
bivalcev Posavja in bo še bolj utr-
dil medsebojno gospodarsko po-
vezanost z našimi sosedi.

Pričakujem tudi, da bo dosedanji
uspešni razvoj posavskih izobra-
ževalnih institucij nadgrajen z pr-
vo višjo strokovno šolo, višjo šolo
za komercialiste v Brežicah.

Skratka, želim, da bi bilo novo
leto, novo desetletje v novem ti-
sočletju za vse uspešno. In če je
bilo zadnje desetletje tega sto-
letja obeleženo s samostojnostjo
Slovenije, naj bo novo z vključit-
vijo Sloven k in Slovencev v veliko
evropsko družino.

Vsem bralkam in bralcem Obzor-
nika čestitam ob bližnjem držav-
nem prazniku, želim lepe in mir-
ne Božične praznike, predvsem
pa veliko sreče in zdravja v letu
2000.

Jože Avšič

Ničcsar ne vidimo priti,
vendar vemo in čutimo vsi,
da od nas odhaja
in drugo nam sega v dlani*

Zdravo in srečno 2000!

Yam želi
Vaš Branko Jane
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Pišejo posavska peresa

VINSKA IN
VINOGRADNIŠKA
KRIŽPOTJA

| Posavske gorice in mnogi, ki so v
tem stoletju živeli od vinogradništva
kot kraljice kmetijstva oziroma zad-
nja desetletja gojijo trto Ijubiteljsko,

; so doživeli obilico sprememb.
j Najbolj boleča je nedvomno bila
i trsna uš pred dobrimi sto leti, zatem
\ vinska kriza zaradi gospodarskih

razmer med obema vojnama ter
obnova vinogradov po zadnji voj-
ni. Med mejnike posavskega vino-
gradnišh/a lahko štejemo pogosta

. tržna nihanja ter organizacijske
spremembe, ko so vinske zadruge
in podjetja prehajali iz rok v roke,
pa seveda tudi znane vinarske afe-
re. Leta 1963 so v Brežicah pometli
s podjetjem Vino, leta 1980 pa se
je primerila nova afera, ko je mo-
rala oditi celotna vodilna posadka.
Bo letošnje leto eno tistih, ko se bo-
do pri Vinu Brežice spet zamajala
tla vodilnim delavcem?

Kakorkoli že, posavsko vinarstvo in
vinogradništvo je zadnja leta v novi
hudi krizi; potem ko so pridelovalce
pred leti prizadevale predvsem na-
ravne ujme, jih zdaj pestijo nove
tržne razmere z upadanjem potroš-
nje vin, tudi zaradi novega promet-
nega zakona, ob tem pa nizke od-
kupne cene za grozdje, sorazme-
roma ozek trsni izbor in povsem
neorganizirani vinogradniki in vi-
narji. Razmere so od letos takšne,
da je v čudoviti vinogradniški po-
krajini več deset hektarov opušče-
nih nasadov. Po terasah so obležali
betonski stebri in obnova je zasta-
la.

Kljub temu so vina iz posavske vi-
norodne dežele zadnja leta izšla

iz anonimnosti, saj so v leskovški
kleti KZ Krško in pri Vinu Brežice
osvojili izjemno veliko najvišjih pri-
znanj, s penečimi se vini in predi-
kati pa se jim pridruzuje tudi vse
več zasebnikov. Pridelovalcem so
na voljo odlične trsnice in območje
sta prepredli bizeljsko-sremiška in
podgorjanska vinsko-turistična ces-
ta. Predvsem pa se je znova uvelja-
vil cviček kot dolenjski vinski poseb-
než in slovenski unikum.

Končan je elaborat za zaščito vina
s priznanim tradicionalnim poime-
novanjem CVICEK PTP, dogovor o
njegovi zaščiti pa so že podpisali
pridelovalci in polnilci cvička Vino-
rodnega okoliša Dolenjske, župani
občin cvičkove dežele ter pred-
stavniki države. S tern so hkrati us-
tanovili tudi Združenje prideloval-
cev cvička, a bo za popolno uve-
Ijavitev cvička, po katerem, tudi za-
radi zdravilnih sestavin sicer sega
vse več potrošnikov, bo treba storiti
še kaj! :

Kakorkoli že, slovensko vinograd-
ništvo in vinarstvo je na razpotju,
in posavsko tudi! Seveda ni dovolj,
da o trti in vincu pojemo celo v naši
himni; vsaj v Posavju bi vinska trta
in žiahtna kapljica lahko postala
vez za tesnejše in pristnejše obmo-
čno sodelovanje in povezovanje!

Vlado Podgoršek

Vlado Podgoršek, Delo

Pišejo posavsko pereso

MLADI V POSAVJU
DANES IN NJIHOVE
MOŽNOSTI JUTRI
Pogled v prihodnost je odvisen od
sedanjosti in delno tudi od pre-
teklosti. Delno zato, ker moramo
svoj spomin prazniti za čas, ki je
tu in ki prihaja. A povezave in aso-
ciacije ostajajo. Povrnejo se daljni
spomini na misli, refrene in prego-
vore. Lepo je v naši domovini biti
mlad .. Na mladih svet stoji...
»Vaša edina naloga je učiti se...«
Prvi ponazarja naše želje, drugi
je povsem logičen, tretji stavek pa
je zahteva. Tako preprosto je bilo
razmerje med njimi še pred deset-
letjem in pol, danes pa bi te tri sta-
vke lahko zapisali tako: Težko je v
naši domovini biti mlad... Na ma-
javih nogah svet stoji... In tret j i:
»Pozabite prvega in spremenite
drugega!«... Lahko bi rekli, da je
čas mladosti, igrivosti vse krajši na
račun prisiljene resnosti in časa, ki
prehitro teče.

Danes se mladi z višjo in visoko
izobrazbo vse pogosteje vračajo
nazaj domov. A tu jih čaka ne-
gotovost. Slovensko zapečkarstvo
pa je tudi za nekaj dobro. Ti Iju-
dje iščejo rešitev in jo tudi pogo-
sto najdejo. Rezultat je nedvomno
napredek. Tistih še malo mlajših
takšne težave ne zanimajo preveč.
Dovolj dela imajo s solo, ki se spre-
minja in vsako leto od njih zahteva
veliko več. Vse skupaj pa je
potrebno jemati z veliko mero
optimizma, saj se lahko v letu ali
dveh marsikaj spremeni. Gospo-
darstvo se počasi postavlja na svo-
je noge, novo vrednost dobiva tudi
kultura. Mladi se vključujejo v raz-
ne dobrodelne akcije, še posebej

pa so aktivni na glasbenem področ-
ju. Potrebujejo le malo denarja in
prostor, da se lahko izrazijo, z malce
usmerjanja pa delajo tudi čudeže.

Mladinski center v Brežicah dosega
svoj namen, v prihodnjem letu pa
bo podoben center zaživel tudi v Kr-
škem. Pomoč je prišla tudi na
področju športa, infrastruktura bo s
pomočjo države počasi pokrila
velike potrebe perspektivne mladine.
Kako torej naprej? Poglavitna je
ideja in želja po njeni uresničitvi.
Tega nam nihče ne more vzeti.
Srečna in vesela mladina pa za to
prinaša ves potreben optimizem.

Mate] Košir

Matej Košir, Delo

alvasorjeva
Iknjižnica
Krško .

Vsem prebivalcem občine Krško
želimo, da bi si v letu 2000
večkrat lahko priborili razkošie
časa za uživan/e ob dobri knjigi!

Kolektiv
Valvasorjeve knjižnice Krško
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Svet pokrajine Posavje v ustanavljanju

SPREJELI Bl TUDI POSKUSNO
UVAJANJE POKRAJINE
Dobra volja in (ne)moč posavskih županov in občin

SEVNICA- V konferenčni dvorani
sevniškega gradu je 15. decembra
potekala zadnja letošnja seja Sveta
pokrajine Posavje v ustanavljanju, ki
mu od jeseni predseduje sevniški žu-
pan Kristijan Jane. Ker so obrav-
navali skupne in za Posavje aktualne
feme, smo lahko prisluhnili tudi raz-
pravljalcem iz vlade in ministrstev.
Kljub temu, da so posavski župani
poudarili, da je Posavje medsebojno
povezano kot še nikoli do sedaj in
da se bodo kakršnimkoli poskusom
drugačne regionalizacije odločno
uprli, je Andrej Cokert iz Službe
za lokalno samoupravo, opozoril na
niz problemov, ki spremljajo priprave
na ustanavljanje pokrajin.- Mednje
vsekakor sodi obstoječa in veljavna
področna zakonodaja, saj bo po-
trebno natančno opredeliti pri-
stojnosti ter naloge pokrajine oz. po-
krajinske uprave, predvsem pa vpra-
šanje, kako se bodo pokrajine
financirale, saj bi bilo potrebno upo-
števati ustrezen in enakomeren go-
spodarski, kulturni in socialni razvoj
pokrajin, interese države v razmerju
do pokrajin in v razmerju do občin
ter dostopnost in decentralizacijo
upravnega odločanja, ki zagotavlja
učinkovitost upravnega delovanja. A
kakor je dejal Ferdo Pinterič,
direktor občinske uprave Brežice,
smo v Posavju pripravljeni tudi na to,
glede na to, da smo uspešno po-
skusno uvajali kartico zdravstvenega
zavarovanja, da poskusno uvajamo
v slovenskem merilu tudi pokrajino.
Zal pa je menda že znano, da se bo
»država« za poskusne zajčke v tern
primeru odločila za drugi dve ob-
močji, in sicer Prekmurje in Zasavje.

O izgradnji HE na spodnji Savi sta
poleg Nika Galeše, predsednika
strokovne pogajalske skupine Posav-
ja za izgradnjo HE, spregovorila tudi
državni sekretar na ministrstvu za
okolje in prostor Tavzes in državni
sekretar za energetiko dr. Robert
Golob, ki je izpostavil zakonske pra-
znine, ki so pomemben člen pogajanj
med koncedentom in koncesionar-
jem, predvsem je to še neobstoječi
Zakon o poroštvu. In brez slednjega
izgradnje HE na spodnji Savi ne mo-
rejo pričeti. Seveda pa lahko aktiv-
nosti za izgradnjo HE potekajo dalje,
čeprav do podpisa koncesijske po-
godbe 23.decembra ne bo prišlo, saj
so po besedah dr. Roberta Goloba
še vedno nesprejemljivi pogoji, pod
katerimi naj bi gradili.

Po besedah Vladke Keiman,
predsednice regijske komisije za iz-
gradnjo Centra za gospodarjenje z
odpadki v Posavju, so v letošnjem letu
stekli postopki javnih razgrnitev in
javnih razprav v KS Brestanici in KS
Kapele, kjer se nahajata predlagani
lokaciji za gradnjo tovrstnega centra.
Medtem, ko je brežiški Občinski svet
na novembrski seji že sprejel lokacijo
Centra na lokaciji Dobrava v KS Ka-
pele, v Krškem pa ta postopek še
poteka, so prejeli negativno mnenje
za obe predlagani lokaciji s strani
Zavoda za gozdove OE Brežice, na
Zavodu za varstvo naravne in kul-
turne dediščine Ljubljana so se ne-
gativno opredelili do lokacije v KS
Brestanici, prav tako pa je Zavod za
varstvo naravne in kulturne dediščine
Novo mesto podal odklonilno mnenje
za izgradnjo Centra v KS Kapele.
Torej, tudi tretjemu skupnemu posav-
skemu projektu, ne moremo pripisati
svetle prihodnosti ali pa vsaj še ne
skorajšnje rešitve.

Med ostalimi točkami dnevnega reda
so se člani Sveta seznanili tudi z in-
formacijo in pobudo direktorja bre-
žiške bolnišnice Toneta Zorka, da
bi posavske občine oblikovale zah-
tevo za obravnavanje Posavja kot
enotnega zdravstvenega prostora z
ustanovitvijo Posavskega zavoda za
zdravstveno varstvo. Tako naj bi v
našem prostoru prišli do skupnih in
enotnih statističnih zajemanj in po-
kazateljev problematike obolevanja,
saj jih sedaj ločeno za posamezne
občine vodijo v novomeškem ali ce-
Ijskem Zavodu za zdravstveno var-
stvo.

Bojana Mavsar

Krške kolesarje v novi sezoni vodi nov trener

VIINIYW rwLwrvwiC
NA ČELU SAVAPROJEKTA

Šepetanj in ugibanj v zvezi s stro-
kovnim vodenjem tekmovalne ekipe
KD Savaprojekt v novi sezoni je ko-
nee. Od 1. novembra letos je namreč
trener prve ekipe in strokovni vodja
Vinko Polončič iz Ljubljane, ki je bil
petnajst let aktivni kolesar in tek-
movalec, dve leti pa celo kot prvi
Slovenec profesionalni kolesar v Ita-
liji. Po končani karieri je bil sedem
let trener v KK Rog, v začetku je tre-
niral mladince in člane, pozneje sa-
mo člane, postal je tudi trener repre-
zentance Jugoslavije za ekipno vož-
njo, vendor je dal odpoved, ker je
izbruhnila vojna.

Nato je kolesarske vode zapustil za
5 let, se uspešno ukvarjal z avtoray-
lijem tako sam kot sovoznik, saj je
med drugim osvojil tudi naslov držav-
nega prvaka. Potem se je lotil dela
z mladimi v ljubljanski Astri. In zakaj
je prišel v Krško?

»Res je, da je lepo delati z mladimi,
a če ni osnovnih pogojev za delo, je
težko. Ker menim, da še nisem rekel
zadnje besede v kolesarstvu, sem se
odzval vabilu Savaprojekta.
Vesel sem, da so mi zaupali to delo,
saj vem, da nekateri v Sloveniji dvo-
mijo vame, češ, da sem izgubil stik s
kolesarstvom. A to ni res, saj ga red-
no spremljam in se usposabljam. Taki
pomisleki pa me še bolj vzpodbu-
jajo,« trdi Polončič.
Pravi tudi, da je po svoje bolje delati
v manjšem klubu, saj je z njim ma
goče narediti veliko več, z velikimi
pa je lahko hitro slabo. O sedanji
ekipi pravi, da je takšna, kot so pač
sposobnosti kluba. Imajo precej
mladih.

»Seveda, če bi imeli več finančnih

sredstev, bi morda lahko povabili v
Krško vse, ki so doma s tega ob-
močja. Potem bi bil Savaprojekt eden
najmočnejših klubov v Sloveniji. A
tudi tako nameravamo z leti priti do
popolnoma domače ekipe, saj so že
letos v njej štirje domači tekmovalci.
Clanska ekipa bo namreč štela osem
tekmovalcev, s sedmimi so že po-
dpisali pogodbe, ki so večinoma
sklenjene za dve do tri leta. Tudi v
naslednji sezoni načrtujemo, da
bomo sicer četrta ekipa v državi, ker
višje praktično sedaj ni mogoče v teh
pogojih, vendor pa bomo bistveno
zmanjšali razliko med najmočnejšimi
in nami."

Z decembrom delajo po programu
priprav. Med pomembnejše cilje
uvršča Polončič dirko po Sloveniji,
cestno državno prvenstvo s posebnim
poudarkom na domači dirki, more-
bitno uvrstitev v reprezentanco do 23
let in v zvezi s tern svetovno prvenstvo
za posameznike.

Pravi, da bo zopet močna krška eki-
pa starejših mladincev. V klubu do-
bro delajo, fantje niso razvajeni, kot
v nekaterih v večjih mestih, bolj so
tudi željni afirmacije.
A ker jih bo manj kot v velikih klu-
bih, morajo doseči, da bodo dirkali
kot eden. Nekdanji prvi kolesarski
profesionalec je vnesel optimizen v
vrste krških kolesarjev in povečal
pričakovanja uprave in vseh Iju-
biteljev kolesarstva. Tudi tekmovalci
so zelo dobro razumeli, kaj hoče od
njih in navsezadnje tudi od sebe -
Vinko Polončič, ki dodaja: »Tekmo-
valec se mora zavedati, da tekmuje
najprej zase, nato za klub in šele
nato za vse ostale.«

S.M.

LA
K H Mercator-Sremič

SpOŠTOVANJ, «—*«-.-«.«....

v IHOTEIU SREMIČ SE TRudiMO, (JA bi ŽJVEII S ICRAJEM. DA bi

STEVlLNIMi pRJREdiTVAMi TER NAŠiM ( J E I O M UpRAViČili V A Š E

/AUpAINJE. V E S E Ü SMO, (JA NAM JE V iZTElcAJOCEM IETU USpElo

pRJVAbiTi ŽE ICAR NEI<AJ NOVih QOSTOV, IcATERiM SMO pREdsTAVili

KRŠICO, NE koT zqolj 'iNdusTRijsko MESTO, TEMVEČ koT kRAj s svojo

/qodoviiso JN zqodoviNskiMi obEkžji, PREIEPO pokRAjirso, ki jo
boqATJTE SRČNI \H pRiJAZNJ ljudJE.

Tudi v pRihodiNJEM IETU boMo skRbEli ZA TO, dA bo hoTEl ÜVEI Z

qUsbo, s kuUuRO, SPORTOM iN pREdvsEM ' i VAMJ iN ZA VAS.

; KolEbiv HOTEU SREMJČ.

Vinko Polončič
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Komunalno stanovanjsko podjetje Breiice d.d.
C.'cstd pnih borcev 9, 8250 Rref.ice

Srečno
v novem tisočletju!

Komunalno stanovanjsko podjetje Brezice d.d.

_lgj£teJ
SpOROČilo MJRU JN pRJJATtljSIVA,

l<i sHA h SToltTJA pRJNAŠA boŽiČNJ ČAS,

NAJ VAS spRfiviljA rudi v h I U 2 0 0 0 .

Z E I I M O V A M pRtSFRNO pRAZNOVANJf !

OO SLS KRsko

parketarstvo
PIRC - KRŠKO

Vsem strankam, poslovnim partnerjem
in občanom

želimo veliko uspehov in sreče
v novem letu 2000.

VRTNI CENTER & CVETLIČARNA
JAMKOKERINs.p.

CKŽ 65a • 8270 KRŠKO • SLOVEMIJA

Pišejo posavsko peresa

POZNAL SEM TE,
KO SI BILA ŠE
TAKOOO MAJHNA..
Pogosto slišim zgoraj napisan stavek,
čeprav že dolgo nisem majhna in še
kaj drugega ne. In prav te simpatične
besede, prežete z vonjem domačno-
sti, me sprovijo no kolena. Pred ma-
no je velika naloga, okrepiti ali pa
povsem uničiti sliko o klepetavi de-
klici, ki je bila nekoč takooo majhna.

Kljub svojemu, v primerjavi z mojimi
starejšimi in bolj izkušenimi kolegi,
razmeroma kratkemu delovnemu sta-
žu, sem imela to srečo, da sem sku-
sila razlike v delv novinarja v doma-
čem kraju in delu novinarja »nekje
drugje« oziroma - v mojem primeru
- v Ljubljani. Ceprav postaja svet v
procesih globalizacije mala vas, nas
- hvala bogu - še vedno ločujejo ne-
kaksne » planke«, ki onemogočajo,
da bi te vsi na svetu poznali, ko si
bil še takooo majhen.

Oba zgornja odstavka bi lahko skr-
čila v en stavek ( kar bi se za televi-
•zijskega novinarja sicer spodobilo,
a kaj hočete...): biti novinar doma
je veliko težje kot biti novinar npr. v
Ljubljani.

Razen tega, da delaš v sredini, ka-
tere del si in ti je tako pogosto od-
vzeta moznost, da bi na problem gle-
dal »od zunaj«, moral po (skorajj
vsako izjavo pred kamero v Ljublja-
no.

»Ja, mi moramo dobiti dovoljenje iz
Ljubljane...«
»Nismo pristojni za dajanje izjav!«

Potem imaš dve možnosti, da poča-
kaš nekaj tednov, da dobi željeni go-
vorec po faksu dovoljenje iz Ljub-
ljane, ali pa da sedeš v avto, prižgeš
radio in sto kilometrov razmišljaš o
smislu svojega življenja in o tern,
kdaj bo zgrajena avtocesta do
Krškega.

So pa tudi taki pri nas, ki jim težko
razložiš, kaj pomeni dati izjavo pred
kamero. Ob dogovorjenem času,
otovorjen z lučko, stojalom, mikrofo-
nom in rezervnimi baterijami, po-
nižno potrkaš na vrata. Pričaka te
par presenečenih oči, ki pravi:« Ja,
pa mi smo se dogovorili le za izjavo,
ne pa za kamero.« Potem razume-
vajoče pokimaš, iztrgaš iz sebe
najbolj prijazen smehljaj in šele na
hodniku sočno zakolneš.

So pa tudi taki, ki si želijo ves čas
nastopati. Zanimivi za televizijo se
zdijo že preprosto zato, ker so jim
popokale ploščice v kopalnici ali pa
ker jim na vrtu zrasel čudno rdeč ko-
renček (pa z vsem spoštovanjem do
vrtičkarjev..., saj sama dobro vem,
kako lepo je, če iz semena zrasejo
plodovij.

Težko je, ker imajo vsi dogodki iz
domačega okolja subjektivno infor-
macijsko vrednosi, ki je strogo ozko-
srčni uredniki ne razumejo in le z
drobceno žličko delijo sekunde v in-
formativni oddaji. Kljub vsemu pa la-
žje odločno zahtevam izjavo ministra
kot pa lokalnega veljaka, ki je pred
dnevi videl moj nesrečni padec na
ledu pred domačo trgovino.

Tamara Vonta

SKBB
foto
SREČMO IN USPEŠNO

NOVO ICTO 2000!

Tamara Vonta, POP TV
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Nuklearka v letu 1999
6. decembra je zadnjo novinarsko
konferenco v tem letu sklicalo tudi
vodstvo Nuklearne elektrarne
Krško. Kakor nam je povedal ob tej
priložnosti prvi človek nuklearke
Stane Rožman, so zadovoljni z do-
seženimi rezultati, saj so skozi leto
(ne glede na stroške modernizacije),
ob tem, da se ekonomska situacija
ni bistveno spremenila, gospodarili
na nivoju lanskoletnih stroškov. Pri-
čakujejo tudi nižjo izgubo od lanske.
Ta naj bi po prvih ocenah znašaia
okoli milijarde tolarjev, več skrbi pa
jim vsekakor povzroča Zakon o fi-
nančnem poslovanju, ki stopa v
veljavo z letom 2000, saj bo le-ta
zaostril obveznosti NEK oziroma
bo postal kritičen eel odnos med

NEK in dobavitelji. V nuklearni se
zavedajo, da prihaja odprto tržišče
s ponudbo električne energije.ven-
dar je to zaenkrat še nepredvidljivo,
z modernizaeijo in stabiliziranim ob-
jektom, pa so nanj pripravljeni, tudi
v primerjavi s konkurenčnimi nu-
klearnimi objekti po Evropi. Seveda
pod pogojem, da bo slovenska stra-
tegija urejena. Kajti v letu 2000 se
bodo soočili vsaj s tremi odloälnimi
kriteriji, kot so ekonomika, konku-
renenost in nenehno dokazovanje,
da je naš nuklearni objekt varen in
stabilen v obratovanju. Slednje bo
vsekakor držalo, saj so beležili v
NEK v tem letu le eno samodejno
in eno neplanirano ročno zausta-
vitev. (B.M.)

»SEVER« PRAZNOVAL V KRŠKEM
Policijsko veteransko društvo Sever Posavje, ki združuje 267 članov iz
vseh treh posavskih občin, je ob lO.obletnici akcije »Sever«, v kateri so
slovenski organi za notranje zadeve ob pomoči občanov in nekaterih
podjetij uspešno preprečili I.decembra 1989 miting resnice Srbov in
Crnogorcev v Ljubljani, lO.decembra v krškem kulturnem domu obeležilo
spomin na te dogodke s slavnostnim koncertom 65-članskega Orkestra
slovenske policije.

REGIJSKI POSPEŠEVALNI CENTER
POSAVJE

Zavod
Cesta krških žrtev 23

Tel. 0608 233 280, fax: 0608 233 281
e-mail: rpc.posavjefasiol.net

KRŠKO

»Pot spoznaš, po Poti greš, to Pot storiš, tako
kot vse od rok ti gre.

Vse ti pred očmi leži, a če se trudiš videti, le
zmeda v tebi se rodi.«

Ob novem letu Vam želimo veliko
poslovnega uspeha z željo, da bi skupaj

stopali po nadaljnji razvojni Poti.

PRVA OTVORITEV V TA-BUJU

24. novembra smo naposled dočakali otvoritev največje trgovine v Krškem.
V okviru trgovskega centra Ta-bu je prva odprla vrata samopostrežna
trgovina sistema Spar, ki ji bodo te dni sledile še druge trgovine. Ceprav
je bilo dopoldne, se je pred vrati zbrala velika množica Ijudi.

SEDEMDESET LET SENOVSKE ŠOLE
V okviru projekta »Naših sedemdeset let« so učenci in učitelji
Osnovne šole XIV. divizije Senovo pripravili kar niz projektov,
med drugim občinsko likovno kolovnijo, razna športna srečanja,
tematsko glasilo, projekt EKO šola, obnovili fasado šole, 13.
novembra pa medse v šolske prostore povabili krajane in številne
goste. Ti so si lahko poleg spremljajočega kulturnega programa
ogledali tudi bogato zbirko mineralov in vstopili v premagovniški
rov, ki so ga v sodelovanju z Rudnikom Senovo uredili v kletnih
prostorih šole.

PSSAVSKEnovice
ZDRUŽENA LISTA
sodalnih demckratov

Vsem občankam in občanom
želimo vesele božične praznike
ter srečno, zdravo in uspešno

novo leto!

Območna organizacija ZLSD Krško
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GOSPQDARSTVO FREDSTAVITEV ObznrniK

V Numipu, Q techni in Elmontu v januarju pričakujejo presojo sistema ravnanja z okoljem

STROKOVNOST, KAKOVOST IN SKRB ZA
OKOLJE DOMUJEJO NA CKŽ 135 E
Tudi v Posavju je vse več
podjetij oziroma družb, ki so
spoznale potrebo po uvajanju
sistemov zagotavljanja kako-
vosti v svoje poslovanje. Pred
dnevi je posavska območna

. gospodarska zbornica pripra
vila tudi prvi posvet o kako-
vosti v podjetjih, saj se le-ta
vse pogosteje srečujejo z zah-
tevnimi projekti doma in v tu-
jini, kjer so taki standardi ta-
korekoč že vsakdanjost.

V podjetjih Numip, Qtechna in
Elmont, ki imajo sedež v Krš-
kem, na Cesti krških žrtev 135 e,
se z zahtevami po kontroli ka-
kovosti srečujejo takorekoč ves
čas svojega poslovanja, saj je
velik del njihove dejavnosti
povezan z zahtevnimi objekti,
kot so jedrska elektrarna v Krš-
kem in drugi energetski objekti
doma in v tujini. Prav tarn pa se
pojavljajo dodatne zahteve s
področja varovanja okolja,
kakršne naša zakonodaja šele
uvaja.

V okviru uvajanja sistema ravna-
nja z okoljem po standardu ISO
14001 podjetja skrbijo, da ob eko-
nomskih ciljih upoštevajo tudi
okoljevarstvene, in sicer tako, da
podpirajo varovanje okolja in pre-
prečujejo njegovo onesnaževanje
pri svoji dejavnosti. Ta sistem seže
do slehernega zaposlenega v pod-
jetju, za kar se morajo ti nenehno
usposabljati. Njihova delovna me-
sta morajo biti ustrezno oprem-
ljena in zavarovana, tako da varu-
jejo zdravje zaposlenih in tudi os-
talih okoliških prebivalcev pred
morebitnimi škodljivimi vplivi.
Podjetja v ta namen svoje storitve
in proizvodnjo usklajujejo z za-
konodajnimi zahtevami, standardi
in tudi z zahtevami po varovanju
okolja.

V omenjenih podjetjih se zaveda-
jo, da jim tak pristop ne prinaša le
izdaje certifikata samega po sebi ,
pač pa daje večje možnosti oziro-
ma odpira vrata za sodelovanje z
novimi partnerji - tudi na najzah-

tevnejših trgih in pri najzah-
tevnejših projektih v svetu. V
krških podjetjih Numip, Qtechna
in Elmont poteka te dni zaključna
faza uvajanja sistema ISO 14001,
certifikacijsko presojo pa pri-
čakujejo že v prihodnjem me-
secu.

m NUMIP elmont
zelijo

občankam in občanom, sodelavkam in sodelavcem
ter poslovnim partnerjem

vesele praznihe, zdravo ter uspešno
novo leto 2000!
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ObzorniK KULTURA IN IZOBRAŽEVANJE

LJÜDSKA ÜNIVERZA KRŠKO

Ob zaključku leta
1999 vLjudski
univerzi Krško

Ce se ozrem malo nazaj - smo na Ljudski
univerzi Krško leto 1999 kljub nekaterim
spremembam dobro prestali. K sreči je že v
človeški naravi tako, da slabe stvari dokaj
hitro pozabimo, dobre pa nas še dolgo dr-
žijo pokonci. Sicer pa v življenju tako ne
moremo izgubiti - vse, kar se nam dogaja,
je ali dobro ali pa nam prinaša izkušnje, ki
so tudi že same po sebi za naš razvoj dobre.
Šol. leto 1998/99 smo zaključili v skladu z
načrti, sedaj pa smo že sredi novega
šolskega leta, v katerem smo našo dosedanjo
izobraževalno ponudbo še malo razširili in
tako na paleti različnih programov za
pridobitev izobrazbe, tečajev in seminarjev
za podjetja in občane ter programov za
brezposelne lahko letos najdete še poklicne
in srednješolske programe, ki jih izvajamo
preko Centra za dopisno izobraževanje in
sicer (programe Kuhar, Natakar in Gostinski
tehnik), krožke in tečaje za starejše, za
katere prijave še zbiramo; načrtujemo tudi
priprave za delovodske in poslovodske, ve-
seli pa smo tudi vsake pobude za iz boljšavo
in uvedbo novih programov.

Skrbimo tudi za razvoj svojih kadrov, saj smo
letos našim predavateljem namenili kar dva
tečaja Andragoškega centra Slovenije;
pravkar poteka seminar Učne metode in teh-
nike v izobraževanju odraslih, v februarju
in marcu pa naj bi izvedli še delavnico Učna
komunikacija v skupinah odraslih udeležen-
cev.

Za uspešno delo v vseh štiridesetih letih in
še uspešnejši zagon v novem šolskem letu
se zato iskreno zahvaljujem predvsem:
predavateljem, ki poleg rednih služb
zmorejo še veliko energije in volje deliti svoje

znanje odraslim, vsem, ki nam zaupate in
poleg posameznih udeležencev financirate
naše programe (predvsem ZRS za zaposlo-
vanje OE Sevnica in Občina Krško), pa vam,
ki nam zagotavljate prostor z vso pripadajočo
opremo in tudi svoje kadre, hvala tudi naši
tehnični pomoči - računalničarjem in ob-
likovalcem, seveda pa hvala tudi sodelavcem,
ki samostojno in dobro opravljate svoje an-
dragoško delo.

Smo druščina, ki ustvarjamo za življenje, ki
misli spreminjamo v stvaritve, nevednost v oti-
pljive sanje... Vsak zase smo blisk v noči,
skupaj pa dvigajoča se zarja. Menim, da sta
od našega dobrega sodelovanja in rasti ter
razvoja vsakega od nas odvisna napredek
in kvaliteta življenja marsikaterega Posavca.

Zato Vas vabim, da še naprej ostanete naši
prijatelji in sodelavci, vsakemu posebej pa
želim v novem letu/ tisočletju čimveč različnih
priložnosti za učenje, da pa bi hkrati imeli
več časa zase in svoje bližnje, pa čim večjo
mero zdravja in poguma pri vsakodnevnih
odločitvah.

Bernardka Zorko,
direktorica Ljudske univerze Krško.

P#SAVSKEnovice

Ljudska univerza Krško

vabi v mesecu januarju 2000

k vpisu v naslednje

tečaje in delavnice:

• tečaji tujih jezikov (angleški,
nemški, italijanski), 1.-4.

stopnja

• tečaj za strojnike težke
gradbene mehanizacije

• tečaj za voznike viličarjev

• higienski minimum - osnovni
in obnovitveni tečaj

• likovno delavnico

• delavnico slikanja na svilo

• začetni tečaj POT DO SRCA

Informacije in prijave:

Ljudska univerza Krško

Dalmatinova 8, Krško

tel. 0608/22-677 in 22-811

Rok za zbiranje prijav:
15. januar 2000

III. Natečaj VINO Društva ljubiteljev fotograflje Krško:
Ob Prazniku Vina 2000, ki bo od 6. do 8. aprila 2000 razpisujeta

Društvo ljubiteljev fotograflje Krško in Društvo vinogradnikov Sremič pod

pokroviteljstvom Fotografske zveze Slovenije fotografski natečaj na temo

VINO.
Vsebina: vinorodna pokrajina, vinski hrami, preše in ostali kletarski in vinogradniški

predmeti, opravila v vinogradu, kleti, tihožitja, detajli,...

Vsak avtor lahko pošlje do 10 črno-belih in do 10 barvnih fotografij, dimenzij 18 x

24 cm do 30 x 40 cm.

Dela pošljite na naslov:

Društvo ljubiteljev fotograflje Krško, p.p. 182,8270 Krško do I. marca
2000.Kontaktne osebe: Branko Benčin, Miloš Kukovičič, Bernardka Zorko.
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KOMUNALA ObzorniK
Predstavljamo

ZIMSKA SLUŽBA
Ljudje se razlikujemo po marsičem, tako tudi po
izbiri, kateri letni čas nam je Ijubsi. Ni jih tako
malo, ki, na primer, ne marajo poletne vročine
in jinx je mnogo lepši letni čas zima. Zimska
pokrajina z zasneženimi hribi in polji, podeželske
vasi, pokrite s snežno odejo, svetlikajoče se
smreke v soju poznih luči, vse to je idilika teg a
letnega časa, za katerega so značilni tudi
decembrski prazniki in številna praznoyanja.
Vendar pa mora tudi pozimi življenje teči svojo
pot, otroci ntorajo v solo, delavci v tovarne,
uradniki v službe, bolni k zdrayniku, treba je
dostavljati časopise, živila in pijače...

Tempo današnjega življenja je tak, da si
preprosto ni več mogoče predstavljati, da bi
promet zastal. Zato pa je potrebno pravočasno
poskrbeti za čiščenje in vzdrževanje cest, še
posebno, ko pride do nenadnega in močnega
sneženja, ki se mu kaj radi pridružijo poledica,
zameti, plazovi. V takih obdobjih je pomembno,
kako dobroje v nekem kraju, na območju občine,
regije in tudi v vsej državi organizirana tako
imenovana zimska služba.

Kdor je zadnja leta potoval po Posavju in tudi
sosednjih regijah, se je lahko že večkrat prepri-
čal, da je prav območje krške občine vidno izsto-
palo po pravočasnem in kvalitetnem pluženju in
čiščenju cest. Kljub občasnemu nezadovoljstvu
s tern ali onim jjločnikom, lokalno cesto ali po-
manjkanju očisčenih parkirnih mest je splosno
mišljenje dobronamernih in objektivnih ljudi o
zimski službi v krški občini dokaj dobro. Seveda
so za to potrebni dobra organizacija službe,
opremljenost s sodobnimi stroji in zagotovitev
ustreznih kadrov. Velik del zimske službe v občini
Krško opravljajo ekipe domačega podjetja
Kostak.

Zimska služba podjetja
KOSTAK d.d.,
Komunalno stavbno podjetje KOSTAK d.d.
ima sedež v Krškem, na Leskovški cesti št.2a, v okvi
ru Sektorja Nizke gradnje, izvaja poleg rednega vz-
drževanja in obnavljanja cest tudi zimsko pluženje
in posipavanje cest, čiščenje pločnikov in pohodnih
površin, odstranjevanja snega z glavnih peš poti,
odvoz snega na deponijo, določeno po načrtu zimske
službe.

Po predhodnih ak-
tivnostih, kot so
priprava posipnih
materialov v de-
poniji na sedežu
podjetja in pripra-
va mehanizacije,
vzpostavijo zims-
ko službo, ki je v
primeru ugodnih
vremenskih raz-
mer organizirana
kot stalna zimska
pripravljenost dežurnih delavcev na domu, po potrebi pa
tudi kot stalno, štiriindvajseturno dežurstvo na sedežu
podjetja. Po vzpostavitvi normalnih prevoznosti v podjetju
izvajajo tudi usluge čiščenja in pluženja za stranke, kot
so skupnosti stanovalcev, za lastnike stanovanjskih hiš,
imetnike pravice uporabe in lastnike poslovnih lokalov,
podjetja itd, ki so sicer dolžni sami očistiti sneg na svojih
javnih povrsinah.

Obveščanje o razmerah na cestah občine Krško je eden
najpomembnejših dejavnikov uspešnosti, predvsem pa
pravočasnosti oziroma nujnosti ukrepanja, zimskega
pluženja in posipavanja, kateremu vodstvo zimske službe
namenja posebno pozornost, zato v ta namen organizira
in vzpostavi vsako leto sistem nadzora stanja cestišč po
krajevnih skupnostih, ki predstavljajo smiselno zaključene
celote v občrni Krško. . -
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ObzorniK KOMUNALA

Vsekakor so se skozi več let
v podjetju dobro pripravili
na hladnejše mesece, saj
imajo tri grederje, ki služijo
za pluženje hribovitih tere-
nov in pločnikov, ko zapade
večja količina snega, univer-
zalni stroj rasant, ki služi za
pluženje in posipavanje plo-
čnikov, dva univerzalna
stroja unimog, dva traktor-
ja in tri tovorna vozila, ki so
opremljena s plugom in po-
sipalcem, v bazi imajo po-
krito deponijo peska za cca
800 kubičnih metrov po-
sipnega materiala, nakladač
za nakladanje posipnih
materialov in prostor za de-
ponijo soli v vrečah za 75
ton. V zadnjih letih uporab-
ljajo za posipavanje v me-
stnem središču Krškega in
na Vidmu predvsem posipni
material kalcijev klorid, s
katerim preprečijo motečo
vožnjo po posipanem pesku
na vozišču, preprečijo za
mašitev meteornih kanaliza-
cij, predvsem pa je kalcijev
klorid ekološko čistejši in
manj uničujoč za okolje. Se-
veda pa se zimski službi,
razpoložljivim kapacitetam
in mehanizaciji pridružijo
tudi kooperanti, ki imajo vo-
zila opremljena z vlečnimi
ali čelnimi plugi ter posi-
palci.

-Vsakcga 15. v mesecu-

Ivan Navoj, vodja
Kcklorja Nizke ^radnjc

"Naša pripravljenost za oprav-
Ijanje zimske službe je v vsa-
kem trenutku maksimalna, saj
razpolagamo tako z ustrezno
opremo kot z izkušenimi kadri,
poleg tega smo tudi dobro or
ganizirani. Zimska služba je
zahtevna dejavnost, pri kateri
je zelo pomembna dobra pri-
prava delovnega procesa. Za
našo službo je značilna tudi pri-
pravljenost zaposlenih, da vs-
topijo v vsakem trenutku, ne
glede na to, če je sobota, ne-
delja, ali so prazniki, predvsem
pa so ustrezno usposobljeni,
kar je predpogoj za učinkovito
delo s še tako sodobno op-
remo.

Marsikdo v teh dneh, ko se do-
govarjamo o bodoči organiza-

ciji in izvajanju zimske službe v
naši občini, pozablja, da smo
tako kvalitetno opremo in stroje
v Kostaku nabavljali tudi med ta-
koimenovanimi zelenimi zimami,
ko ni bilo snega in torej tudi ne
prihodkov iz zimske službe,
stroške smo pokrivali iz drugih,
tržnih dejavnosti. V Kostaku ima-
mo na razpolago tudi avtomeha-
nično delavnico, v kateri odprav-
Ijamo okvare, ki so zaradi niz-
kih temperatur in visokih obre-
menitev pogoste tudi pri novej-
ših strojih.

Na podlagi dolgoletnih izkušenj
ocenjujemo, da pomeni napove-
dana delitev občine na štiri ob-
močja bistveno nižanje standar-
da v primesjavi z dosedanjim.
Clavni razlog za te spremembe
naj bi bil v pomanjkanju denarja,
a pri tem mora biti jasno, da no-

ben izvajalec ne bo mogel za-
gotavljati dosedanje kvalitete
storitev. Razdelitev občine na
območja verjetno pomeni po-
delitev koncesije, ki bo sicer
omogočila sodelovanje manj-
šim podjetjem, ki pa so po opre-
mljenosti daleč za nami. Kostak
je nedvomno edini, ki lahko v
tem trenutku nudi standard, ka-
kršen je bil doslej ali celo bo-
Ijšega. Potrebno je povedati ob-
čanom, da je občina tista, ki
se bo odločila, kakšen standa-
rd jim bo nudila, ne pa izvaja-
lee.

Prepričan sem, da bo odločitev
občine v dobro občanov, da bo-
mo imeli še boljšo zimsko služ-
bo in se ne bomo vračali v ca-
se, ko smo delali z voli in lese-
nimi plugi ter odmetavali sneg
z lopatami..."

Poiniscl

KAKO BO PO
NOVEM?
Krški občinski svat jv. v lctošnjam
lulu sprejel Pravilnik o novi kate-
gorizaciji javnih poti v Ohc.ini
Krško, Odlnk n občinskih cestah
in Odl ok o kategorizaciji cest v oh-
čini Krško. S sprejetjeni slednjega
jr. mud drugim pmnebal veljaii 1u-
di lala 1988 sprejol Odlok o ure-
el it vi zimske službe v občini Krško,
ki uwja zimsko služho in vzdrže-
vunje prometnih in neprometnih
javnih površin v zimskih razme-
rah. Kerpa ohčina do sedaj ni pod-
pisala pogodbe ne z družbn Koshik
Krško kot ne s Cestnim podjetjem
Novo mesto, ti dve podjetji ne mo-
vet a izvajati do sedaj ze utečene
zimske službe po novem odloku.
Namveč po slavem odloku o kate-

gorizaciji cast so bile ceste razde-
ljene na konumalne cesle. ulice,
trge in pločnike. ki so bile pod pvi-
stojnostjo urejanja podjetja Kostak
in na lokalne ceste, kijih je urejalo
CP Novo mesto, krajevne poti pa
so vzdvževale KS. Slednje so sedaj
razdeljene v dve kategoriji, in sicer
javne poti l.veda in javne poti
2.veda. Kev je po tej kategorizaciji
prešlo vač krajevnih poti pod pvi-
stojnost vzdvževanja Občine (jav-
ne poti 1 .reda). je nastala zmeda
•},e oh pn'ozapadlem snegu, suj so
KS pričakovale, da bo za to pas--
krbela občina, kar se pa ni zgodilo,
saj zaradi nepodpisane pogodbe
podjetja delajo po starem odloku
(kamov pa te poti niso vključenej,
torej so (bile) potemtakeni še ved-
no na plečih KS.

A to ni do sedaj še edini nerazve-
šen pvoblem. kajii "nespretno ses-
lavljen" je tudi Odlok o podelitvi

koncesije za opravljanje gospodav-
ske javne službe rednega vzdvze-
vanja kategoviziranih cest v občini
Krško. saj naj bi se koncesija po-
delila za štiri območja, v katera bo
vazdeljena občina. Pvedvsem se tu
izpostavi pvoblem ovganizivanosti,
smotrnosti in konec koncev tudi
obveščanja javnosti. Največji se
lahko pojavi pvav v mestu Kvško z
bližnjimi kvaji. kajti po predlogu
naj bi Kostak začel plužiti šele na
mostu čez Savo in bi delal na levi,
videmski stvani, Dolenjo vas in
Zdole, a področje, ki mu je naj-
bližje in, kjev ima tako vekoč bazo,
to je Leskovec, Haka in Veliki Tvn,
pa ne. Za tega naj bi skrbel drug
izvajalec. Ali bo nova ovganizacija
zimske službe v obč.ini Kvško us-
pešno funkcionivala. pa se homo
vevjetno lahko kmalu prepvičali,
saj vremenavji (spei) napovedujejo
sneu,,,.

b B.M.
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MOZAIK ObzorniK

Demokrati Slovcnije

Ko srečaš znance in prijatelje,
te vprašajo: »Kako ti gre?«
Če hvališ se, ni prav,
ce tarnaš - tudi ne.
In - kaj hi si lagal,
povej naravnost in veselo:
življenje, dragi moji,
vendar ni le črnobelo!

(L. Baker)

Vesele praznike
in vse dobro
v prihodnjem letu

Vam želijo
Demokrati Brežic in Krškega

RUDNIKSENOVO

VZAPIRANJU D.O.O

VSEM .

NEKDANJIM IN SEDANJIM SODELAVCEM,

KRAjANOM IN OBČANOM

ŽELIMO
VESELE BOŽIČNE

PRAZNIKE IN USPEŠNO
LETO 2000.

UPRAVA

Skica za portret - Marjan Jazbec

BOBNAR
MED VRATI
Besedilo in foto:
S.Mavsar

Že nekaj mesecev sem ga srečeval,
pravzaprav opazoval iz avtomobila,
kako popoldne hodi s športno torbo
v roki z Vidma, kjer že dolgo stanuje,
po mostu in proti stadionu. Priznam,
da sem se najprej čudil njegovi
trenerki, hkrati razmišljal, ali ne hodi
morda na tenis, a tudi to mi nekako ni
šlo v glavo, saj sem ga spoznal v zgod-
njih osemdesetih letih kot muzikanta,
točneje bobnarja in žuranta v vseh
mogočih pomenih te besede. Sedel je
za bobni v znameniti krški zasedbi Nu-
clear 003, v kateri sta bila tudi danes
bo!j znani Roman Abram (Lord Ab-
rams, itd) ter naš zvezdniški rojak Mi-
ran Rudan.

Nekega sobotnega popoldneva, pri-
vabljen z žvižgi s tribune sem prišel v
zelo hladnem vremenu na nogometno
tekmo.v kateri so Krčani blesteli.lgral-
cev sem bolj malo poznal, a vratar mi
je bil začuda nekam zelo znan. No, ko
se je s tribun zaslišalo še: Gašo, Gašo,
ni bilo več dvoma. Seveda, to je Gašo;
znani videmski bobnar iz začetka
osemdesetih brani za prvo ekipo Krš-
kega. Kasneje sem ga seveda še sreče-
val, tudi z ekipo, ki se je letos povzpela
za krški nogomet zgodovinsko visoko
- v tretjo driavno ligo.

Marjan, takšno je njegovo pravo ime,
mi pripoveduje, kako zdaj že dve leti
aktivno nastopa v članski ekipi NK Kr-
ško. Ko je prenehal z igranjem v an-
samblu, je že naslednje leto začel bra-
niti za tedaj najbolj popularno malo-
nogometno ekipo kafiča Mira Vrlje, za
katero je igral celih 7 let. Na velikem
igrišču pa je zaigral v tedanji ekipi leta
1988 in do 1991, v času od 1991 do
1997 pa je le redko rekreativno zaigral
za kakšno ekipo.To so.bili časi potovanj

po Evropi, različnih iskanj smisla živ-
Ijenja in zelo, zelo nemirni časi, za ka-
tere pa mu, kot pravi, nikakor ni žal.
Delal je v Papirkonfekciji, potem pa je
s številnimi drugimi izgubil delo ozi-
roma so jih prerazporedili v podjetje,
ki je skrbelo za zbiranje rabljenega pa-
pirja.zaradi česar je kar tri leta preiivel
v Mariboru. Takoj po vrnitvi v Krško
se je na nagovor znancev in kolegov
vrnil na Stadion kot vratar in tarn tudi
ostal. Se več, s stadionom in nogo-
metom je povezan tudi službeno, zato
ni čudno, da se njegovo iivljenje zdaj
v glavnem vrti okoli žoge, o čemer
pripoveduje z vidnim zadovoljstvom.
»Po razmeroma burnem, negotovem
in nemirnem obdobju se mi je iivljenje
uredilo,« pravi in ne pozabi povedati,
da ga doma pričakujeta desetmesečna
hčerkaTina in žena Nadja.ki mu nudita
potrebno podporo za aktivno športno
življenje.

Na vprašanje, kako se počuti med do-
sti mlajšimi, saj je pred kratkim do-
polnil 35 let, pove znano resnico, da
so nogometni vratarji s starostjo še
boljši. Medtem ko mu kolegi iz mladih
let zavidajo kondicijo, odkrito pove, da
se mora pošteno potruditi, da lahko
tekmuje z mnogo mlajšimi soigralci, ki
so tudi v pogledih na življenje precej
drugačni.

»Danes mladi drugače razmišljajo o
športu, kot smo mi v istih letih, tudi
pogoji za delo so zdaj neprimerljivo
boljši,« trdi Gašo. »Vendar jaz nisem
bil nikoli solist.rad delujem v kolektivu,
zato mislim, da se tudi z mlajšimi v klu-
bu dobro razumemo.«

Čeprav ga v sport sili tudi bolezen, z
veseljem trenira še več, kot zahtevajo
od njega. Prepričan je, da bo lahko po-
magal krški ekipi do naslednjega cilja,
to je uvrstitev v drugo državno ligo.
Do takrat pa ga čakajo priprave, tre-
ningi, tekme in nenehno dokazovanje.
Pa še to: veseli ga, če ga pridejo na
tekmo pogledat stari kolegi in znanci...

14 december 1999



Spoštovane občanke in občani, dragi prijatelji in znanci!

Cas kar prehitro teče in za nami je prvo lcto naših skupnih prizadevanj za
zagotovitcv čim bolj primernih pogojcv za nadaljnji razvoj našc občine.
Z žcljo po boljšem sino poskušali združiti potrebe in pobude naših ljudi z
nalogami, ki nam jih nalaga zakonodaja.
Minulo leto živi od spominov, novo od pričakovanj.
Približujeta se nam božič in novo lcto, dneva, zaradi katerih se bomo
ustavili, podali roko družinskim članom, sosedom, prijateljem in znancem,
si pogledali v oči in zaželeli vse dobro.

Naj vam božični prazniki princscjo upanjc in vcscljc, ki naj ga ne skali
nobena skrb.
Naj vani leto, ki prihaja, princsc zdravja, sreče in miru, veselja in
razumcvanja

Dajnio lctu 2000 za dobro vsakogar in vsch na razpolago vsc svoje moči!

Vse najlcpšc vam žcii
sevniški župan Kristijan .lanc

s sodelavci

V decembru, ko se bliža čas praznikov, ko hote ali ne zbiramo
vtise iz leta, ki je minilo, ko delamo nekakšne osebne
inventure, razmišljam o prihodnosti.

Lepo je, da smemo vsaj kdaj govoriti o stvareh, ki si jih želimo
in za katere mislimo, da bi izboljšale svet, nas in naše odnose.
Tako si danes, ko sem bogatejši za izkušnjo minulega leta,
želim, da bi se novo tisočletje začelo z letom, v katerem bo
vsak posameznik poskušal riajprej razumeti in šele potem soditi; naj bo to leto, ki bo
prineslo razumevanje in spoštovanje med narodi, verami, državami; naj bo to leto, ko
bodo vsi otroci imeli vsak dan mater in očeta in bodo od njih vsak dan slišali vsaj tri
prijazne besede; naj bo to leto, ki ga bomo pričakali z zaupanjem vase, v svoje prijatelje
in sodelavce; in naj bo to leto, ko bo vsak od nas začel skrbeti za zdravljenje Zemlje.

Želim Vam prešerno praznovanje božičnih in novoletnih praznikov!

Franci Bogovič,
župan občine Krško

občina krsko

Vladislav Deržič
župan

Občine Brežice



Zakai ne bi polepšali
praznikov sebi in
svoiim naidražiim?

Lv _d e .c e .mP r u- . ̂ osie P ^ z ^ 9 P n l m J

Obrestna mera TOM + 2,6 % letno do 6 mesecev
in TOM + 3,1 % letno od 7 do 12 mesecev.

Denar dobite takoi!

Informacije po telefonu (062) 229 2950.

Vas denar. rasa banka.

http://www.nkbm.si



OD ZAJEMALKE
DO POSODE

TEN KRŠKO
Podjetje TEN d.o.o. Krško, ki ima poslovne prostore v Podbočju, posluje pa že
deseto leto. Poleg prodaje že utečenega gastro programa, so se, po besedah
direktorice marketinga in prodaje v podjetju Mojce Tršelič, pred dvema letoma
odločili, da razširijo program z dopolnjenim gospodinjskim, predvsem pa darilnim
programom.

Tako lahko podjetja, ki jim je primarna dejavnost nudenje gostinskih storitev ali pa
podjetja, razne ustanove, zavodi, ki v svojem sklopu nudijo tudi prehrano, kakor
tudi individualni kupci, v Podbočju vsakodnevno izbirajo med široko ponudbo
znanih in uveljavljenih proizvajalcev razne lonce in ponve iz nerjavečega jekla,
greine plošče za toplo-hladni bife, od različnih kuhinjske pripomočkov do termo
posod, vozičkov itd. Pester in cenovno ugoden, saj sodelujejo direktno s
proizvajalci, kot so Inker, Bausher in Grafvon Heneberg, je tudi program
porcelana, v katerem najdemo tudi češke proizvajalce, za izdelke katerih se kupci
najraje odločajo. Nudijo tudi velik izbor jedilnega pribora ter steklovine domačih
in tujih proizvajalcev, pri čemer lahko omenimo tudi ekskluzivo za kozarce
Pacabache, ki jih lahko uporabimo za vsako priložnost.

In kakšno vizijo imajo v podjetju za prihodnje? Kakor pravi Tršeličeva, bodo
ponudbo še širili, vsekakor pa bo dostopnejša kupcem v prodajnem salonu, ki se
bo od naslednjega leta dalje nahajal v Krskem. Ne gre pozabiti, da imajo ob svoji
redni dejavnosti in ambicioznih razvojnih načrtih v podjetju Ten tudi velik posluh
za sodelovanje z okoljem, še posebno za potrebe mladih v našem prostoru, ki jim
poskušajo pomagati pri možnostih razvoja. Tako je podjetje sponzor vedno
boljšemu Košarkaškemu klubu TEN iz Podbočja in Društvu borilnih veščin Katana
iz Globokega, ki s svojimi rezultati kroji tako slovenski kot evropski vrh v ju-jitsu.

B. M.

Podbočje 32
8312 Podbočje
Tel: 0608/787 040,
787-041, 787 037
Fax: 0608/787 036
E-mail: tendoo@siol.net

TEN KRŠKO

Letošnje novo leto bo nekoliko drugačno, saj simbolizira t'stop v
novo tisočletje. Vsi ga pričakujemo nestrpno in polnipričakovanj,
zato smo se vpodjetju odločili, da bomo svojim strankam ponudili
nekaj novosti. Pripravili smo program novoletnih daril, ki so zelo
privlačna in cenovno pristopna. Primerna so tako za posloimeže kot
za goste in vse ostale. Pri nas boste našli kozarce razliaiih dizajnov.
Kozarci so oblikovani tako, da bodo lahko za lep spomin na leto
2000 ali pa namenjeni čisto praktični uporabi. Kozarci so pakirani
v darilni embalaži za dve ali šest oseb. Pri nas lahko naročite tudi
vaš logotip in vzorec letnice 2000po vaši izbiri.
Čeželite vstop v novo tisočletje obeležitepopolno in ponosno, se
oglasitepri nas in s skupnimi idejami vam bomo najdaljšo noč v
letu skusali narediti nepozabno.

M o j c a T r š e l i č :

"V tem predprazničnem
času je še posebno zanimiv
naš darilni program, v
katerem lahko izberete
med drugim tudi kozarčke
za žganje, pa miniaturne
steklene figurice, vrče,
skodelice, pladnje itd. Na
željo naročnika v podjetju
TEN d.o.o. radi poskrbimo
za storitve peskanja
oziroma napise na izdelke,
ki so vedno dobrodošli za
obeležje raznih jubilejev,
svečanosti ter praznikov."



CERTIFIKAT KAKOVOSTI ZA PODJETJE GRAPAK D.0.0

Med uspešna podjetja s področja Posavja lahko že vrsto let

uvrščamo Grapak d.o.o. iz Krškega. Kvalitetno vodenje in hiter

razvoj sta bila potrjena tudi v minulem letu, saj je 3. junija 1999

podjetje Grapak d.o.o., Pod goro 9a, Krško prejelo certifikat

kakovosti ISO 9001.

Začetki podjetja segajo v leto 1978, ko je lastnik Aleksander

Švigelj prijavil popoldansko obrt z nazivom »Tiskanje reklamnih

tiskovin«, ter pričel tiskati vizitke, mape, reklamne svinčnike,

vžigalnike ipd. S svojo dejavnostjo je sčasoma pokrival več kot

pol Slovenije in del Hrvaške, saj je bila rqklama takrat še v

povojih.

Ideja o proizvodnji potiskane kartonske embalaže se je lastniku

porodila v letu 1980, ko je bil zaposlen v takratnem Djuro

Salaju, TOZD Papirkonfekcija. V Posavju in sploh na Dolenjskem

je bilo zelo veliko porabnikov embalaže, npr. Imperial Krško,

Krka Novo mesto, proizvajalca pa nobenega vse do Ljubljane.

Začetek je bil težak, saj je bila takratna zasebna iniciativa v

grafični dejavnosti s strani države omejevana z omejitvami

uvoza grafičnih strojev, domače strojne opreme pa ni bilo.

Danes podjetje zaposluje osem strokovno usposobljenih

delavcev. Njihov proizvodni program obsega izdelavo potiskane

kartonske embalaže in tiskanje večbarvnih tiskovin, kot so

prospekti, letna poročila, etikete itd. Največja kupca njihovih

izdelkov sta Krka d.d. Novo mesto in Tosama d. d. Domžale.

V podjetju so se že pred leti začeli zavedati, da bo vstop v

evropsko unijo za nepripravljena podjetja zelo krut, saj se bo

pojavila nova konkurenca s kvalitetnimi kadri in razvito

tehnologijo in strojno opremo.

V letu 1998 so namreč uvedli samostojno službo kontrole

kakovosti ter pristopili k snovanju poslovnika kakovosti v skladu

s standardom ISO 9001. V maju 1999 so prestali certifikacijsko

presojo s strani podjetja BVQI International.

Razvojna prelomnica podjetja sega v leto 1994, ko so kot prvo

zasebno podjetje v Sloveniji uvozili štiribarvni tiskarski stroj

Heidelberg Speedmaster, nato pa vsako leto zamenjali katerega

od starejših strojev z modernejšim. V letošnjem letu so tako

Lastnik podjetja Aleksander Švigelj

Certifikat kakovosti ISO 9001

Vodja proizvodnje Janko Salmič



Sedež podjetja, Pod goro 9a

uvozili novo lepilno linijo, to je 14 m dolg stroj za

lepljenje kartonskih škatel, z maksimalno

kapaciteto 100.000 zalepljenih in sortiranih enot

na uro. Tudi v letu 2000 bodo nadaljevali s

posodabljanjem, saj načrtujejo nabavo novega,

visokoproduktivnega izsekovalnika z obtrgovanjem

- Bobst 76.

Lahko rečemo, da so v Grapaku že zdaj tehnološko,

kadrovsko in cenovno popolnoma enako-vredni

sorodnim podjetjem v zahodni Evropi.
(Slike: Foto Potočnik)

Vodja lepilne linije Rafko Bohorč

Offset tiskar Stane Pertnač

Iz široke palete izdelkov podjetja Grapak
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in drugi... NAJVEČJA TRGOVINA V POSAVJU

TA-BU Leasing, Inženiring, Trgovina d.o.o., Ljubljana
PE Krško, Cesta krških žrtev 141, tel.: 0608/232-620, fax: 0608/232-621

KNJIGA ZA VSAK DOM,
USTANOVO, PODJETJE, DRUŠTVO..

Občine Sevnica, Krško in Brežice ob prelomu tisočletja regija ali pokrajina? Kakorkoli že. Tu
živimo in zato bi morali vedeti: Kje smo? Kdo smo? Kdo je soustvarjal našo preteklost? Kaj

imamo? Kaj znamo? V čem smo (bili) najboljši? Kaj smo dosegli? Odgovore na ta in še mnoga
druga vprašanja ter informacije za vsakdanjo rabo boste našli v almanahu - POSAVJE 2000.

Knjiga bo obsegala 280 strani in bo izšla v mesecu marcu 2000.
Lahko jo naročite po prednaročniški ceni 2.975,00 tolarjev, plačali pa jo boste po prejemu.

NAR0CILNICA
(poüjile no na/lor: KvllMfno dfu/tvo Obzorje. -
p.p. 288. 8270 KRJKO ali po fok/u: 0608-20320]

Aepreklicno noročm(o) izYod(ov) knji9c POS AYIC
2000
po pfednofoeni/ki ceni 2.916,00 fIT, ki rključuje DDV.
Ploeilo: o- po povzelju b-/ pločilnim nologom

florocnik:

Ao/lor:

1 PoAno /lerilko: PoAa:

ObzSffliK

Sevnica Krško Brežice
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Vsakdo izmed nas ima skrbi,
a naj Vas skrb
za Vase vozilo ne mori,
saj mi Vam priskrbimo
rezervne dele, popravilo
ali kar celo vozilo.

Že 35 let se borimo,
da Vaše zaupanje
še naprej obržimo.

Vesel Božič in srečno 2000
Vam želi
kolektiv podjetja Avtoline Krško.

tel. 386 608 23 24 200 fax. 386 608 23 24 231
e-pošta savaprojekt@insert.si

- Smo družba z več kot dvajsetletno tradicijo in izkušnjami.
- Naši strokovnjaki so izdelali:

- več kot 100 zahtevnih prostorskih dokumentov
- več kot 8.000 lokacijskih dokumentacij
- projekte za industrijske, poslovne, šolske,

kulturno rekreacijske, stanovanjske in druge objekte v skupni
površini nad 300.000 m2 üporabnih površin z zunanjimi ureditvami

- preko 80 projektov za infrastrukturne objekte
- več kot 40 podjetjem smo načrtovali industrijsko in notranjo opremo
- preko 100 investicijskih programoy za podjetja,

opravili nadzor nad gradnjo ali vodili celoten inženiring
- makete objektov in kompleksov, ki so popestrile našo dejavnost

- Naš razvojni koncept za v bodoče bo zadovoljil potrebe
lokalne skupnosti in ostalih investitorjev.

- V naši dejavnosti podpiramo tudi varstvo okolja, sport
in kulturo.

- Naši športniki (30 kolesarjev KK Savaprojekt)
sodelujejo na več kot sto dirkah letno in dosegajo
zavidljive rezultate.

Vsem našim strankam in sodelavcem želimo
v novem tisočletju veliko novih idej,

uspešnih projektov in modrih odločitev!



Z VZÄJEMNO ZDRAVSTVENO ZAVAROVALNICO
DO BREZSKRBNE STAROSTI
Dober mesec in pol je že minilo odkar je začela poslovati prva specializirana Vzajemna
zdravstvena zavarovalnica. Ustanovil jo je Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije,
v skladu z zahtevami Zakona o zdravstvenem zavarovanju in zdravstvenem varstvu, ki so
zaoele veljati aprila leta 1998. VZAJEMNA

Vzajemna Zdravstvena zavarovalnica, je v skladu z omenjenim Zakonom prevzela celotni obseg zavarovanih oseb in vse pravice ter
obveznosti, ki iz tega izhajajo. Vsi zavarovanci so tako postali hkrati tudi člani Vzajemne Zdravstvene zavarovalnice, ki lahko preko svojih
zastopnikov v skupščini vplivajo na poslovanje zavarovalnice.

Vzajemna Zdravstvena zavarovalnica pri svojem poslovanju upošteva naslednja načela:
• načelo neprofitnosti
To pomeni, da cilj zavarovalnice ni v pridobivanju dobička, kot je to cilj drugih zavarovalnic, ki so delniške družbe. Delniške zavarovalnice imajo
namreč v zavarovalno premijo vkalkuliran tudi dobiček. Pri Vzajemni Zdravstveni zavarovalnici pa smo mnenja, da ustvarjanje dobička na račun
bolnih zavarovancev ni moralno, nenazadnje je s tern tudi ogrožena zdravstvena in socialna varnost prebivalcev v Sloveniji.
Morebitni presežek, ki ga ustvari Vzajemna Zdravstvena zavarovalnica se vrne vsem zavarovalcem v obliki raznih bonitet, ki so odvisne od
poslovne politike Vzajemne.

• načelo vzajemnosti
To načelo je najstarejše načelo na področju zavarovanj in predstavlja human odnos med zavarovanci Vzajemne. To načelo se uresničuje z
medgeneracijskim odnosom med starejšimi in mlajšimi zavarovanci, ter z oblikovanjem rezervacij za starost, ki so vključene v zavarovalno
premijo.

Predvsem predstavljajo pomembno novost rezervacije za starost. To pomeni, da je v premijo vključen določen znesek, ki predstavlja naložbo za
starejša leta in s tem omogoča kritje stroškov zdravstvenih storitev tudi starejšim zavarovancem, ki praviloma potrebujejo več zdravstvenih
storitev. Na ta način Vzajemna Zdravstvena zavarovalnica zagotavlja dolgoročno zdravstveno varnost vsem svojim zavarovancem v vseh
starostnihobdobjih.

Zaradi vsega navedenega bodo prostovoljna zdravstvena zavarovanja za doplačila dolgoročna doživljenjska zavarovanja, premija pa bo odvisna
glede na vstopno starost zavarovanca.

Vzajemna Zdravstvena zavarovalnica je prva, ki je uvedla rezervacije za starost, je specializirana državna zdravstvena zavarovalnica, s
strokovnim kadrom in dolgoletnimi izkušnjami, ki Vam bo vedno znal pravilno svetovati in Vam pomagati, takrat, ko nas boste najbolje
potrebovali.

Zavarovalne pogodbe, ki iih imate zavarovanci že sedaj skleniene. ostanejo veljavne in nespremenjene do njihoveqa izteka. V kolikor pa želite
skleniti novo dolgoročno zavarovanje pod novimi pogoji. pa lahko obstoječo zavarovalno pogodbo predčasno prekinete in sklenete novo.

Zavarovanci, ki se ne strinjate s prenosom zavarovalne pogodbe na Vzajemno, lahko, v skladu s 19. členom Zakona o zavarovalnicah,
zavarovalno pogodbo prekinete ob izteku zavarovalnega leta. Za prekinitev police je potrebna individualna izjava posameznika o odpovedi
zavarovanja, vrnitev izkaznic za prostovoljno zdravstveno zavarovanje - PZZ in predložitev kartic zdravstvenega zavarovanja - KZZ.

K Vzajemni Zdravstveni zavarovalnici se sicer lahko vrnete kadarkoli, vendar bodo pogoji ponovne sklenitve Vašega zavarovanja lahko manj
ugodni, saj bo premija odvisna od Vaše vstopne starosti.

Zato premislite, katera zavarovalnica Vam bo nudila zdravstveno varnost tudi na starejša leta, saj se nekatere komercialno usmerjene
zavarovalnice, katerim je cilj le dobiček, starejših in nasploh vseh, ki koristijo veliko zdravstvenih storitev, izogibajo.

Vzajemna Zdravstvena zavarovalnica je najvarnejša in najzanesljivejša, zato dobro pretehtajte svojo odločitev. Želimo namreč, da bi bila Vaša
odločitev prava in za Vas najboljša. Vsekakor pa naj bo to Vaša odločitev, saj si premijo plačujete sami.

V kolikor se boste odločili, da ostanete zavarovanci najboljše in največje zdravstvene zavarovalnice, Vam zagotavljamo, da bo Vaša zdravstvena
varnost najbolje zagotovljena, še posebej v starejših letih, ko boste varnost najbolje potrebovali.

Vse dodatne informacije Vam bomo z veseljem posredovali v kolikor se oglasite v naših prostorih ali na telefonski številki sedež PE Krško 232-
447 ali 232-441, izpostava Brežice 61 -251, izpostava Sevnica 41 -570.

Poslovne enote Vzajemne Zdravstvene zavarovalnice so še vedno na vseh enotah in izpostavah Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije.

VABLJENI!
VZAJEMNA ZDRAVSTVENA ZAVAROVALNICA

POSLOVNA ENOTA KRŠKO
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Turistično društvo Dolenja vas
je pričelo z delom
V Dolenji vasi so v tern mesecu ustanovili turistično društvo, katerega
predsednica je Marija Mirtič- Kalčič. Čeprav so šele na začetku, se lahko
že pohvalijo z nekaterimi opravljenimi nalogami. Izdali so razglednico
Dolenje vasi.

V nadaljevanju si bodo najprej prizadevali za pridobitev ustreznih prostorov za
društvene dejavnosti. Rešitev vidijo v tamkajšnji železniški postaji, ki trenutno
prazna sameva. Z oddajo prostorov železniške postaje turističnemu društvu bi
Krajevna skupnost in Slovenske železnice rešile dva problema hkrati: društvu bi
zagotovila pogoje za delovanje, železnišlo postajo pa rešila pred propadanjem.
Za prihodnje leto društvo napoveduje vrsto različnih aktivnostih. od kateri velja
izpostaviti, izdelava in postavitev pozdravnih tabel, označitev peš poti na Libno,
postavitev stalne fotografske razstave o keltskih in ilirskih izkopaninah na Libni,
ocenjevanje domačij, oraganizacija pustnega karnevala, Marjetinega pohoda na
Libno ter ob zaključku leta 2000 oraganizacija Miklavževega sejma.

Obsežen program, ni kaj.Verjamo, da ga bodo z veliko dobre volje in energije,

ki jim je ne manjka, tudi uresničili. «•»•»..•

Sonja Mrgole

Iz posavskih krajevnih skupnosti

Uspešno leto za KS Rožno -
Presladol

Krajevna skupnost Rožno -
Presladol je med manjšimi
krajevnimi skupnostmi v krški
občini, saj šteje le 475 krajanov,
kljub temu pa so ti lahko
zadovoljni s pridobitvami v
iztekajočem se letu. Ob 25.
krajevnem prazniku so namreč
z lastnimi sredstvi uspeli na
novo prekriti kulturni dom in si
urediti javno razsvetljavo, s
pomočjo sredstev iz občinskega
proračuna in samoudeležbo
krajanov, pa so odprli 2000-
metrski odsek ceste Rožno -
Resa. Letos so tudi uspeli
razširiti cesto Rožno -VelikiVrh
(povezava Peč) v dolžini 2000
metrov, za katero upajo, da jo

bodo lahko v letu 2000 s
preplastitvijo tudi dokončali. Po
besedah predsednika sveta KS
Antona Bohorča (na sliki
spodaj) se soočajo s proble-
mom vodooskrbe, saj vode iz
vaških vodovodov ne le da ni
dovolj,večkrat tudi ni primerna
za zaužitje in uporabo. Toda
glede na to, da je po zagotovilih
pristojnih na občini Krško, v
izdelavi že projekt za komplek-
sno rešitev vodooskrbe v KS,
upajo, da bo do realizacije le-tega
prišlo kmalu, seveda pa bi bilo
za krajane najlepše,če bi bilo to
že v letu 2000.

(B.M.)

LIKOVNI ZANESENJAKI - Da je Ijubiteljsko slikarstvo v Posavju razvito
bolj kot kjerkoli v Sloveniji, potrjujejo nenehne razstave tovrstnih del. A
poskusno se je barvanja platen lotila tudi skupinica zanesenjakov, ki jim je
prve poteze na Kozelcu nad Krško vasjo naredil Iztok Svab, zatem pa so
se s platni in barvami spopadli še sami. (M. Vesel)

MALI
OGLASI

Prodajate, kupujete,
odd aj ate?

Vaš mali oglas v Posavskem
obzorniku bo lahko prebralo

preko 30.000 bralcev.
Če bi jim želeli sporočiti

svojo ponudbo, lahko naročite
objavo za tekoči mesec do

vsakega 20. v mesecu na naslov
uredništva.

Cena za mali oglas, ki lahko
vsebuje do 20 besed, znaša

1.000 tolarjev (z D W pa

1.190 tolarjev).

KRST NOVEGA VINA Za
Martinovo, ki velja za nekakšen je-
senski pust in ko se most spremeni
v mlado vino, je bilo veselo tudi v
številnih zidanicah v Posavju. Milan
Herakovič, znani oštir iz Kostanje-
vice, je svoje goste v zidanici v Gra-
dnjah povabil v klet in vpričo njih
blagoslovil sode polne novega cvička.
(M. Vesel)

D E L V I N S K E CESTE - Pri svetem Mohorju nad Kostanjevico so
proslavili posodobitev dober kilometer dolgega odseka podgorjanske
vinske ceste med Zavodami, kjer je Žolnirjeva zidanica ter Jeleničev vinotoč
in cerkvijo Sv. Mohorja.Za cestoso veliko prispevali tudi tamkajšnji lastniki
zidanic. (M.Vesel)
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HOLLYEV in MELEJEV MEMORIAL
Telovadke Gimnastičnega društva RAIN Krško so 21.11. nastopile na
tradicionalnem 29. Hollyevem memorialu v Brežicah - I. kvalifikacijski
tekmi Gimnastične zveze Slovenije za nastop na DP leta 2000. V
konkurenci mladink B-programa je v seštevku mnogoboja ekipa Rain
Brežice (Petra Zaplatič, Simona Gnidica in Spela Lupšina) osvojila ekipno
3.mesto,v posamezni konkurenci pa je med mladinkami 8.mesto osvojila
Petra Zaplatič, lO.mesto Simona Gnidica, na I l.mesto pa se je uvrstiia
Špela Lupšina.V članski konkurenci se je v mnogoboju najvišje uvrstiia
Marjana Jurovič s 5.mestom, 6.mesto pa je zasedla Maja Oljačič. V
konkurenci deklic B-programa pa je telovadni krst iz vrst krških telovadk
doživelaVesna Bregar, ki je v mnogoboju osvojila 25.mesto. Le dva tedna
kasneje so telovadke nastopile na 29. Melejevem memorialu, ki je valjal
za N.kvalifikacijsko tekmo. V konkurenci deklice B-programa je Vesna
Bregar osvojila 23.mesto, v kategoriji mladink B-programa pa sta
uspešno nastopili Petra Zaplatič, ki je v mnogoboju zasedla 4.mesto in
Simona Gnidica, ki je v mnogoboju osvojila 13.mesto.V konkurenci clank
je Marjana Jurovič v mnogoboju zasedla 6.mesto.

MLADI »SOKOLI« NA SLOVAŠKEM
Mlajši in starejši dečkiTD Sokol Brežice: LukaVodeb, MihaTomše, Miha
Lapuh, Matija Molan.Tomaž Zevnik, Filip Omerzo in Kiemen Križman,
so 4.decembra nastopili na Mednarodnem božičnem turnirju v Prešovi
na Slovaškem. Ekipno so si brežiški mladi sokoli priborili visoko 4.mesto,
vsekakor pa je najbolj blestel Kiemen Križman z zmago na preskoku in
s skupno 9.mestom. Kakor nam je sporočil njihov mentor in vodja
odprave prof.Jože Senica, brežiški telovadci ne zaostajajo za najboljšimi
mladimi evropskimi tovariši, Kiemen pa med njimi na nekaterih orodjih
celo blesti. Profesor Senica tudi dodaja, da pa mlajši dečki nekoliko
zaostajajo v izvedbi, predvsem v parterju.

, / •

BREŽIŠKI EKONOMCI V POLFINALU
23.novembra je v Športni dvorani pri OS Brežice potekalo četrtfinale
državnega tekmovanja v rokometu za srednješolce v organizaciji Srednje
ekonomske in trgovske sole ter Sportne zveze Brežice. Brežiški fantje
so imeli spet svoj dan, saj so premagali tako ekipo ljubljanske Srednje
ekonomske sole kot ekipo Gimnazije Kočevje in se uvrstili v polfinale
državnega prvenstva. Svoj dan pa je imel tudi Kiemen Stajnko, ki je bil
poleg izredne igre z desetimi goli tudi drugi najboljši strelec turnirja.

BREZIŠKI SREDNjEŠOLCI DOBRO
SKAČEJO
V soboto,4.decembra, je potekalo v Kamniku driavno prvenstvo v skokih
z malo prožno ponjavo. Zelo lep uspeh so dosegli tudi Brežičani, saj so
pri fantih osvojili naslov slovenskih srednješolskih prvakov učenci
Ekonomske in trgovske sole, pri dekletih padekleta iz Gimnazije Brežice.
Uspeh so dopolnili fantje Gimnazije Brežice z drugim mestom in dekleta
Ekonomske sole s 4.mestom. Med posamezniki se je najbolje odrezal
Blaž Držič s 4.mestom, med posameznicami pa Julija Rupret s
15.mestom. Mentorja sta bila ElicaTomše in Berto Žnidaršič. Prireditev
je spremljal domačin Tomaž Humar, ki je najboljšim podelil priznanja.

LUKA IN AMADEA V FINALU DP V ST
PLESIH
V soboto, 27.1 1.1999, je potekalo v Ajdovšini državno prvenstvo v
standardnih plesih. Prvenstva so se udeležili tudi štirje pari Plesnega
kluba Lukec in v pionirski konkurenci dosegli naslednja mesta: Luka
Vodlan inAmadea Plevel 6.mesto, Dejan Baliban in ZalaZorenč 8.mesto,
Gregor Sotošek in Maja Omerzel 9.mesto inTadej Drakulič in Katarina
Rč lO.mesto.

Leto 2000 - zgodovinska prelomnka.

Se bo kaj spremenilo? Sc bomo spremenili mi?
Bomo hoteli in zmogli drugace? Bomo v sebi
začutili novo moč - novo upanje? Bomo
pripravljeni drug v drugem gledati prijatelja, mu
stisniti roko v pozdrav, mu v njegovih potrebah
priskočiti na pomoč? Le kaj nam bo prineslo novo
leto?
Da bi bilo zares novo!
Slovenski krščanski demokrati želimo vsem
občankam in občanom obclne Krsko
blagoslovljene božične praznike, obilo zdravja,
osebnega zadovoljstva, delovnih uspehov in
medsebojnega razumevanja.

0 0 SKD KRŠKO

L O G I S d.o.o. SENOVO*TITOVA101

Veselo praznovanje bližnjih praznikov
in uspešno v letu 2000

Vam želi

Logis d.o.o.
Senovo

LOS
VQSQI Božič in Srečno tcr uspešno

na prehodu v novo tisočktje

Vam želi 0 0 LDS Krško

Vse člane in simpatizerje pa vabimo
29.12.ob 17.uri v gostišče Tri lučke

na skupni zaključek starega leta. Vabljeni!
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Pišejo posavsko pereso
Posavski sport v predzadnjem letu tega tisočletja

ROKOMET IN KOŠARKA PRI NAS
EDINA PRAVA ZIMSKA ŠPORTA?!

Ernest Sečen, Dnevnik

Priznati moram, da mi je v času, ko
večina ljudi iz udobnih naslanjačev
preko TV zaslonov spremlja dosežke
slovenskih smučarjev, biatloncev in
smučarskih skakalcev - junakov
snežnih strmin in planjav torej - kar
težko pisati o posavskem športu, ki v
teh disciplinah nima vidnih
predstavnikov, čeprav se je na
področju smučarskih skokov le
začelo nekaj dogajati. Edina prava
»zimska« športa sta pri nas
pravzaprav rokomet in košarka, ki
se v ogrevanih športnih dvoranah
dogajata skozi vse zimske mesece
in še dlje, vendor je na tribunah ob
igriščih opaziti vse manj gledalcev.
Ti, ne ti, ti prihajajo navijati za svoje
Ijubljence ampak tisti, ki jih ob
igriščih (več) ni, so bodisi preveč
razvajeni ali pa se jim zdi vstopnina
previsoka. Drugače si slabega
obiska pač ne moremo razlagati. Kje
so časi, ko je leskovška dvorana ob
vragolijah »domačih« košarkarjev
Arriela McDonalda, Maria
Kraljeviča, Habiba Ademija in Iva
Nakiča kar pokala po šivih.

Sedanje krško moštvo, ki po vseh
preteklih aferah ni klonilo in se po
medli pretekli sezoni v novem
prvenstvu znova poteguje za mesti,
ki vodita med slovensko elito si
vsekakor zasluži večji obisk, čeprav
je zaradi napetih končnic
priporočljivo, da jih prihajajo gledat
ljudje z debelimi živci in zdravim
srcem. Kljub dvem spodrslajem proti

Radovljici in Bežigradu predstavljajo
visokorasli fantje iz Krškega in
okolice vsekakor zelo prijetno
presenečenje druge polovice
iztekajočega se športnega leta.
Poleg košarkarjev je finančni šok v
preteklem prvenstvu močno udaril
tudi krške rokometaše, ki se pod
novim, a vprašljivo priljubljenim
imenom Atom z mladimi močmi in
nizkim proračunom na vse kriplje
trudijo pobegniti z repa lestvice 1. B
državne rokometne lige. Ko sem že
pri športu v krški občini, je prav,
da omenim tudi plavalce, ki so
navkljub ne ravno dobrim pogojem
za vadbo predvsem v najmlajših
starostnih kategorijah letos pobrali
lepo število odličij, čeprav je res, da
je v absolutnem merilu letos največ
dosegla Urška Slapšak, ki pa že vrsto
let plava za gorenjsko Radovljico.

Med vzpenjajoče panoge krškega
športa lahko prištejemo tudi
nogometaše. Ti so se po nekaj letih
životarjenja na najnižji mogoči ravni
slovenskega nogometa letos uspeli
dokopati 3. državne lige, to, da
imajo v klubu tudi nogometašice pa
je sploh nekaj posebnega, saj vsa
Slovenija v tej panogi ne premore
niti deset ženskih ekip. Pohvalo si
nedvomno zaslužijo tudi Arhovi
mladi strelci, ki so že nekaj let v
samem vrhu slovenskega strelstva z
zračnim orožjem. Skoda, da za
štirinajst in petnajstletnike ni
organiziranih evropskih in svetovnih
prvenstev, kajti prepričani smo, da
bi kakšno odličje našlo pot tudi v
Leskovec pri Krškem. Omeniti moram
še šport, ki zaradi svoje atraktivnosti
redno pritegne največje število
gledalcev, potekmovalni plati pa žal

ne žanje več takšnih uspehov, kot
nekoč. V mislih imam seveda
speedway, kjer je Izak Santej po
odhodu Lekšeta v Lendavo in prisilni
'upokojitvi Omerzela zgolj osamljen
jezdec brez pravega, močnega
moštva. Nekaj več obetajo le mladi
Funovi motokrosisti, pred katerimi pa
je še veliko dela in učenja. Na koncu
potepa po krških športnih igriščih in
vadbiščih se moram zaustaviti še pri
šahistih, čeprav te panoge mnogi
nočejo prištevati k športu. Kljub temu,
in kljub dejstvu, da znajo po
štiriinšestdesetih črnih in belih poljih
figure najbo'je premikati drugje
vzgojeni šahisti, pa je to panoga, ki
po kakovosti presega dosežke
preostalega krškega športa, čeprav
se zavedam, da se mnogi Krčani nad
dosežki Triglavovih šahistov samo
zmrdujejo in Pavasoviča, Sermeka,
Meštroviča in Sitnika nikoli ne bodo
priznali za svoje.

V brežiški
občini kjer se po
nekaterih podatkih
za preskromna pro-
računska sredstva
poteguje kar 41 klu-
bov, po uspešnosti
prednjačijo atleti in -
hm, kako naj to za-
pišem - tekmovalci v
ju-jitsu. Slednji so z
nedavnega evrop-
skega prvenstva pri-
nesli celo kolajno,

medtem, ko atleti svoje, osvojene na *
letošnjih državnih prvenstvih
komajda še uspejo prešteti. Poleg
tega se lahko pohvalijo še s štirimi
absolutnimi državnimi rekordi ter z
Markom Trajkovskim, ki ga je Atlets-
ka zveza Slovenije pretekli mesec
razglasila za najboljšega sloven-
skega atleta v razredu do 1 5 let. Se-
veda pa ne moremo prezreti najveqe
pridobitve brežiških atletov, novega
atletskega stadiona, ki bo tekmo-
valcem in športnim delavcem tega
dobro organiziranega kluba ned-
vomno prinesel nov zagon.
Brežiški nogometaši se s tekmoval-
nimi dosežki ne morejo pohvaliti,
zato pa so oktobra na skromen način
kot tretji najstarejši klub v državi pro-
slavili 80 let delovanja. Še lepši, za
deset let žlahtnejši jubilej so konec
leta proslavili tudi telovadci brežiš-
kega Sokola, ki so najsijajnejše tre-
nutke svojega delovanja doživeli le-
tošnje poletje na vsesokolskem zletu
v ZDA, kjer so si pritelovadili tudi od-
ličja najžlahtnejšega leska. V Dobovi
so se po umiku družinskega podjetja
AFP z mesta generalnega sponzorja
odločili nadaljevati z rokometaši, ki
so tega športa naučili v Posavju in
zadeva jim kljub črnogledim na-
povedim začuda kar dobro uspeva,
saj se trenutno nahajajo v zlati sredini
lestvice najboljših dvanajstih
slovenskih rokometnih moštev. V
državnem merilu visoko kotirajo tudi
brežiški motokrosisti, ki so letos v
ekipni razvrstitvi osvojili celo visoko

»KATANCI« IZ ANGLIJE Z ODLIČJEM
V dveh tekmovalnih dneh na Evropskem prvenstvu v ju-jitsu, ki je
potekalo od 26. do 28.11.99 v mestu Leeds vAngliji, je 16-clanska
Slovenska driavna reprezentanca s tremi osvojenimi bronastimi
odliqi dokazala,da sodi v sam evropski vrh te borilne veščine,toliko
bolj pa smo se razveselili rezultatov Posavci.saj sta eno izmed odličij
za Slovenijo priborila v prikaznih tehnikah DUO SISTEMU v
kategoriji mešanih parov tudi Gorazd Kostevc in Vanja Preskar iz
DBV Katana iz Globokega. Dobro delo v globoškem kluba Katana
sta potrdili tudi Anita Strgar in Maja Ferenčak, saj sta v kategoriji
ženskih parov v prikazni tehniki osvojili visoko 5.mesto.
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tretje mesto, čeprav se morajo za ne-
moteno uporabo svojega vadbišča
in tekmovališča na Prilipah s pomoqo
odvetnikov še vedno borifi na
sodišču. Medtem, ko so solidni
brežiški strelci le prišli do novega
strelišča, pa so kegljači od izgube
kegljišča na Catežu še vedno pravi
brezdomci in ni videti, da bi se jim
želja po novem kegljišču kaj kmalu
uresničila.

V Sevnici se morajo njihovi
karafeisti razen z nasprotniki na
boriščih nenehno spopadati še s
pristranskimi sodniki in ljudmi iz
osrednje panožne organizacije, ki
Stoparju, Oraču, Crepinšku, Liscu,
Busarju, Dautbegoviču in drugim
nikakor nočejo priznati prave
veljave. Vseeno pa so tudi letos
osvojili naslov državnih mladinskih
prvakov, enakega naslova pa so se
letos prvič razveselili tudi mladi
sevniški strelci z zračno pištolo,
medtem ko malce starejši strelci s
puško v letošnjem prvenstvu resno
merijo na napredovanje v prvo

državno ligo, kamor so se pištolarji
že uvrstili. Prva violina sevniških
atletov je tudi letos tekač Borut Veber,
za še večje dosežke pa bi tudi
Sevničanom prišel še kako prav
takšen stadion, kot so ga pridobili v
Brežicah. Rokometašem prvi poskus
vrnitve v elitno državno ligo spomladi
ni uspel, enako pa kaže tudi v novem
prvenstvu. Zato pa so med elito
igralci malega nogometa, ki kljub
izgubi glavnega sponzorja, mizar-
stva Krošelj iz Dolenjega Boštanja ter
nekaterih ključnih igralcev še vedno
ostajajo pri vrhu slovenskega malega
nogometa.

Ob koncu kratkega sprehoda skozi
posavski šport velja še omeniti, da
imajo od letošnje jeseni v vseh treh
občinah v veljavi nove pravilnike o
razdelitvi proračunskega tolarja med
športne klube, vendor vsi ti še naprej
dobivajo premalo denarja. Toda
problem ni v pravilnikih

Ernest Sečen

Članska reprezentanca Slo-
ven ije v stepu se je vrnila s
svetovnega prvenstva, ki je
bilo v Berlinu. V njej so bili
tudi člani PPK Lukec, ki so
dosegli naslednje rezultate:
8. mesto Vesna Vučajnk,
mala plesna skupina 11.
mesto, Sebastjan Vodlan
17. mesto in par Vesna
Vučajnk, Jerneja Sauta 19.
mesto. Na prvenstvu se je
udeležilo 400 plesalk in ple-
salcev iz 14 držav, največ
uspeha so imeli tekmovalci
iz ZDA, Kanade, Svice,
Nemčije in Južne Afrike.

AGENCIJA LUKEC KRŠKO
OBVEŠČA VSA PODJETJA
IN DRUGE ORGANIZA
TORJE, DA PREVZEMA OR
GANIZACIJO MODNIH
REVIJ, PONUJA SVOJE MA
NEKENE IN MANEKENKE,
HOSTESE, PLESALCE IN
PLESALKE, STATISTE ZA
SNEMANJE VIDEO SPO
TOV, KOREOGRAFIJ ZA
RAZNE PEVCE IN PEVKE
TER GLASBENE SKUPINE.

Agencija Lukec Krško in Posavski plesni klub Lukec Krško

SREČNO 2000!
KONEC LETA JE ČAS, KO SE SPOMNIMO VSEH, S KATERIMI SMO V
IZTEKAJOČEM LETU SODELOVALI IN VSEH, KI SO N A M PRI NAŠEM DELU
POMAGALI, SAJ USPEHA NE BI BILO, ČA NE BI BILO VAS.
OBČINA KRŠKO, NEK KRŠKO, VIPAP KRŠKO, SAVAPROJEKT KRŠKO, HOTEL
SREMIČ KRŠKO, ZAVAROVALNICA TRIGLAV KRŠKO, NOVA LJUBLJANSKA
BANKA KRŠKO, ELEKTRO ŠTEFANIČ SKOPICE, CVETLIČARNA LILIJA
LESKOVEC, AERO PAPIROTI KRŠKO, VARNOST N O V O MESTO, Q TECHNA
KRŠKO, CAR d.o.o. KRŠKO, HERMES KRŠKO, ČISTILNICA PACEK KRŠKO,
DENIS d.o.o. BREŽICE, VULKANIZERSTVO LUKEŽ BREŽICE, IZMERA d.o.o.
KRŠKO, CVET d.o.o. LESKOVEC, OPTIKA RIMC KRŠKO, ELMONT KRŠKO,
LOGIS SENOVO, FRIZERSKI SALON KATARINA KRŠKO, FRIZERSKI SALON
BARBARA SENOVO, AGROAVTO SERVIS LESKOVEC, STG RUDAR SENOVO,
PREVOZNIŠTVO POŽUN SENOVO, VTS COLARIČ ALOJZ, KOSTAK KRŠKO,
VITIS BIZEUSKO, NKB MARIBOR, TPV N O V O MESTO, SREDNJA TEHNIČNA
SOLA KRŠKO, O S N O V N A SOLA M. ROSTOHAR KRŠKO, POSAVSKI
OBZORNIK, BELINKA LJUBLJANAC IMPAKTA LJUBLJANA, VLOWTEX
LJUBLJANA, ZOJA SKOPICE, KLOBUCARSTVO SEVŠEK LESKOVEC, FOTO
POTOČNIK KRŠKO, VULKANIZERSTVO BREZINA, ROPOT MARKETING
STUDIO BREŽICE. Posebna zahvala pa velja staršem naših plesalk in plesalcev,
manekenk in manekenov ter drugih mladih sodelavcev.

K R S K O PLEŠE
VUUDNO VAS VABIM0

NA PRAZNIČNO PLESNO-GLASBENO PRIREDITEV

KRŠKO PLEŠE,
KI BO V P0NEDEUEK, 27.DECEMBRA 1 9 9 9 ,

OB 19. URI V VELIKI DVORANI KULTURNEGA D0MA
V KRŠKEM.

S PRIREDITVIJO BOMO OBELEŽILI TUDI 25-LETNICO
KULTURNEGA DELA DUŠANA VODLANA.

V PROGRAMU BODO SODELOVALI:

- AKADEMSKA FOLKLORNA SKUPINA FRANCE MAROLT
- SHOW DANCE SKUPINA PK KAZINA (SVETOVNI PRVAKI)

- DRŽAVNA PRVAKA V STANDARDNIH PLESIH DOMEN
KRAPEŽ

IN ELENA GIRALLA (PK FREDI)

- ALFI NIPIČ

- ROMAN ABRAM
- CILI PATROL

- MLADI HARMONIKAR GREGOR GRAMC
- PLESALKE IN PLESALCI PPK LUKEC

- MANEKENSKA SKUPINA AGENCIJE LUKEC

PROGRAM BO POVEZOVALA BARBARA DRNAČ.

SCENARIJ: SILVESTER MAVSAR
ORGANIZATOR: AGENCIJA LUKEC

VSTOPNINE Nl!

Po PRIREDITVI KRŠKO PLEŠE BO V HOTELU SREMIČ ZABAVA 2

GLASBENO SKUPINO ČUDEŽNA POLJA IN ALFIJEM NIPIČEM.

VSTOPNINA 1.500,00 TOLARJEV.
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Prehod v novo /eto je pri-
merna priložnost, da v mis-
lih preletimo leto, od kate-
rega se poslavljamo, hkrati
pa pogled usmerimo tudi v
leto, ki je pred nami.

V teh dneh mineva prvo leto mo-
jega županovanja. Vodenje tako
velike in z različnimi problemi
obremenjene občine, kot je ob-
čina Krško,je hkrati zahtevno in
zelo odgovorno delo.

V iztekajočem se letu smo dne-
vno reševali fmančne probleme,
ki so bili posledica novega
zakona o fmanciranju občin ter
velike obremenitve proračuna za
leto 1999 z obveznostmi \z pre-
teklih let Veliko časa in energije
smo zato usmerjali v pogajanja,
včasih kar bitko, s predstavniki
Vlade RS, v katerih smo vztrajno
zagovarjali stališče, da v občini
Krško nikakor ne bomo dopustili,
da nam hitro sprejev zakon, tako
rekoč čez noč, bistveno zmanjša
proračunska sredstva. Vladi RS
smo jasno in nedvoumno napo-
vedali, da, v kolikor ne bomo us-
peli te zadeve rešiti ob spreje-

manju proračuna RS za leto 2000,
sledijo, če bo potrebno, tudi sila
neprijetni ukrepi z naše strani.

Vsakdo, ki je izvoljen na tako od-
govorno mesto, kotje vodenje obči-
ne Krško, mora imeti ob sebi dobre
sodelavce. Pri izpeljavi reorgani-
zacije občinske uprave sem naletel
na mnogo ovir in na, po mojem pre-
pričanju, čudno zakonodajo. Kljub
vsemuje bil ta proces 2. novembra
uspešno zaključen, do dokončne
kadrovske zasedbe po bo prišlo
konec meseca januarja. Na ključna
delovna mesta bomo dobili pet
univerzitetno izobraženih sodelav-
cev in prephčan sem, da bo tako
dopolnjena občinska uprava še bolj
usposobljena za številne naloge, ki
jih opravlja.

Na osnovi sprejetega proračuna in
rebalansa proračuna občine Krš-
ko smo uspeli izpeljati kor nekaj
projektov, in sicer prvo fazo komu-
nalne infrastrukture Kostanjevice
na Krki (170 milijonov SIT), /z-

grodnjo športne dvorane ob novi
Srednji šoli (150 milijonov SIT),
sanacijo plazu Rore (50 milijonov
SIT), če naštejemle nekatere večje.
V letošnjem letu pa smo se ukvar-
jali tudi z zadevami, ki niso bile ure-
jene v preteklosti in bi imele dol-
goročne posledice za proračun
Občine Krško. Danes lahko z ve-
seljem rečem, da je večina teh
zadev razrešena in lahko tako lažje
pristopamo k načrtovanju za pri-
hodnje leto. V tej zvezi je zelo
pomemben dogovor s podjetjem
Vipap Videm Krško, s katerim smo
razrešili problem ogrevanja vode za
bazen v Krškem za minulo in pri-
hodnje obdobje, kakor tudi umik
ustavnega spora s strani omenje-
nega podjetja, kije bil sprožen za-
radi nestrinjanja z višino odmer-

jenega nadomestila za sklad stav-

bnih zemljišč.

V letu, v katerega vstopamo, nas
čaka veliko tehtnih odloatev za kar
nekaj pomembnih investicij.
Pristopiti moramo k izdelavi več-
letnih programov za vsa področja
dela Občine in s tem določiti smer-
nice razvoja. Zavedam se, da je to
zahtevna in odgovorna naloga,
vendorje osnova za dolgoročno na-
črtovan razvoj. Namreč, /e s celos-
tno zastavljenim programom, us-
klajenim s krajevnimi skupnostmi

in ostalimi porabniki prora-
čunskih sredstev, bo možno za-
gotoviti pravično delitev prora-
čunske pogače.

Drage občanke, spoštovani ob-
čani, ob prehodu v leto 2000
Vam želim blagoslovljene božič-
ne praznike ter spokojno, z us-
pehi in zdravjem zaznamovano
novo leto.

Župan občine Krško
Franci Bogovič

Vabimo Vas na

SILVESTROVANJE
na ploščadi pred Kulturnim

domom Krško

31.12.1999 od 18.uredalje
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PRAZNIČNI DECEMBER 1999
19.12. ob 16. uri v veliki dvorani Kulturnega doma Krško

DOBRODELNI BOŽIČNI KONCERT
pripravlja Rotary klub Čatež
nastopajo: Zdenka Gorenc - sopran, Nina Kobler - sopran,
kitara, Marjetka Podgoršek Horžen - sopran, Nina Kompare -
sopran, Andrej Debevc - tenor, Miha Hvastija - tenor, Nace
Junkar - baritonJankoVolčanšek - bas, Estera Cetin - klavir,
Višnja Kajgana - klavirjelena Šimič - klavir, Lucijan Cetin -
klavir, Matej Hotko - kontrabasjanez Gabrič - bobni,
19.12. ob 17.30 uri v avli Kulturnega doma Krško

PREDSTAVITEV IN DEGUSTACIJA VIN
pripravljata Društvo vinogradnikov Sremič in Aktiv kmečkih žena

21.12. ob 19. uri v Kavarni Rondo

VEČER BOŽIČNIH MELODIJ
ob spremljavi citer in harmonike

******

22.12. ob I9.uri v veliki dvorani Kulturnega doma Krško

IMPRO LIGA
Gledališka predstava KD Anton Aškerc Koprivnica

pripravlja Klub posavskih študentov Krško

presenečenje KD Študentske organizacije univerze v Mariboru

******

23.12. ob 19. uri v veliki dvorani Kulturnega doma Krško

GLASBENA ŠOLA MALO DRUGAČE
pripravlja Glasbena šola Krško

******

26.12. ob 16. uri v veliki dvorani Kulturnega doma Krško

POZDRAV NOVEMU LETU IN
POČASTITEV DNEVA SAMOSTOJNOSTI
pripravlja Organizacijski odbor novoletnih prireditev, Občina
Krško in Kulturni dom Krško

nastopajo: Simfonični orkester Glasbene šole Krško, pevci,
plesalci, pianisti in recitatorji

26.12. ob 17.30 uri v avli Kulturnega doma Krško

DEGUSTACIJA VIN TER MESNIH IN
PEKARSKIH IZDELKOV
pripravljajo KZ KrškoVinska klet.Agrokombinat Krško -
mesnine in Pekarna Žito Krško

*****

27.12. ob 19. uri v veliki dvorani Kulturnega doma Krško

KRŠKO PLEŠE
Plesno-glasbena prireditev ob 25-letnici delovanja Dušana
Vodlana

pripravlja Agencija Lukec

28.12. ob 19. uri v veliki dvorani Kulturnega doma Krško

PIHALNI ORKESTRI VOŠČIJO SREČNO
NOVO LETO
Nastopili bodo pihalni orkestri Kapele, Kostanjevica, Krško,
Senovo

29.12. ob 17. uri v veliki dvorani Kulturnega doma Krško

KONCERT SKUPINE TUNKE

*****

29.12. ob 20. uri

VEČERVAVLI KULTURNEGA DOMA
KRŠKO
Glasbeno-Iiterarni večer v organizaciji ZKD Krško

30.12. ob 19. uri v veliki dvorani Kulturnega doma Krško

KONCERT ZA NOVO TISOČLETJE -
SIMONA WEISS S PRIJATELJI
pripravlja Megaton d.o.o.Trzin

*****

20 december 1999
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PRIREDITVE
Rubrika Priredtiveje namenjena predvsem obiskovalcem,organizatorje
phreditev v občini Krško pa vabimo, da napovedi prireditev sporočajo
v Podjetniški center Krško (Bohoričeva 9/11, telefon 0608/232-220,
fax 0608/232-230) ali vTuristično pisarno Kostanjevica (Ulica talcev
20,telefon/fax 0608/87-108, el. pošta: tic.kktpkostanjevica(as5.net),
kjer jih bomo zbrali in pripravili za objavo v tej rubriki.

BOŽIČEK S SPREMSTVOM OBIŠČE KRAJEVNO
SKUPNOST KOSTANJEVICA NA KRKI

vsoboto, 18.12.1999,
ob I7.uri Globočice; ob I8.uri Črnečo vas; ob I9.uri Oštrc

vnedeljo, 19.12.1999,
ob 16.30 uri Malence; ob 17.30 uri Orehovec; ob 18.30 uri
Male inVelikeVodenice

v ponedeljek, 20.12.1999,
ob I7.uri Prekopo; ob I8.uri Dobe

v četrtek, 23.12.1999, ob I7.uri Kostanjevico na Krki;
Organizator: OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki in
Kulturno društvb Kostanjevica na Krki

Ponedeljek, 20.12.1999, ob I I .uri
GLASBENO PLESNA PREDSTAVA IN PRIHOD DEDKA
MRAZA S SPREMSTVOM
Organizator: Kulturno društvo Kostanjevica na Krki

Torek, 21.12.1999, ob I O.uri
LUTKOVNA PREDSTAVA z gostjo Jano Stržinar
ZaWE in učence OŠJožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki.
Organizator: Kulturno društvo Kostanjevica na Krki

Torek, 21.12.1999, v Brestanici
ob I7.uri PRIHOD DEDKA MRAZA V OSNOVNO SOLO
BRESTANICA

ob l8.uriVESELO RAJANJEV OSNOVNI SOLI BRESTANICA S
STARŠI IN OTROCI
Organizator: KS Brestanica in DPM Brestanica

Sreda, 22.12.1999, v OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica
na Krki
KONCERT SKUPINE TUNKE
Organizator: Zveza prijateljev mladine Krško

Četrtek, 23.12.1999, ob 18.uri v Kulturnem domu v
Kostanjevici na Krki
Glasbena pravljica LUNINO KRALJSTVO
Organizator: Kulturno društvo Kostanjevica na Krki

Nedelja, 26.12.1999, ob 15.uri v telovadnici Osnovne
sole Podboqe
S PRAVLJICOV NOVOTISOČLETJE
Organizator: Osnovna sola Podbočje

Nedelja, 26.12.1999, ob 16.uri
SREČANJE NATRGUV PODBOČJU z živo glasbo in
dobrotami naših gospodinj
Organizator: Kulturno društvo »Stane Kerin« Poboqe

Nedelja, 26.12.1999, ob 19.uri v Kulturnem domu v
Kostanjevici na Krki
BOŽIČNO - NOVOLETNI KONCERT Pihalnega orkestra
Kostanjevica na Krki z gosti

Organizator: Pihalni orkester Kostanjevica na Krki

Sreda, 29.12.1999, v Kulturnem domu Kostanjevica na
Krki
FILMSKA PREDSTAVA
Organizator: Kulturno društvo Kostanjevica na Krki

Petek, 31.12.1999, na trgu pred samopostrežbo v
Brestanici

SILVESTROVANJE NA PROSTEM
Organizator: Kulturno društvo »Svoboda« Brestanica in DPM
Brestanica

Petek, 21.01.2000, ob 18.uri v Domu svobode
Brestanica
LITERARNIVEČER, posvečen drugi obletnici ponovnega
odprtja knjižnice. Izvaja: Literarna sekcija »Svoboda«
Brestanica Izkupiček večera bo namenjen za otroško
knjižnico.

AVTOBUSNI
V O Z N I RED 31.12.1999

Odhod Prihod

Kostanjevica 18.30 03.40

Podboqe 18.35 03.35

Gorica 18.40 03.25

Jelše I8.42 03.23

Veliki Podlog 18.50 03.15

Velikavas 18.55 03.10

Drnovo 19.00 03.05

Leskovec 19.05 02.55

Krško (pri Občini) 19.15 02.50

Senovo (križišče) I9.25 02.40

Brestanica 19.30 02.35

Krško I9.35 02.30

Zdole 19.45 02.25

Dolenja vas 20.00 02.10

Krško 20.I0 02.00
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Občinski svet
11. REDNA SEJA

: Na 11. sejo Občinskega sveta (dnevni red smo objavili v
; novembrski številki Informacij Občine Krško), ki je bila v četrtek,
I 25.11.1999, so bili poleg svetnikov povabljeni tudi:

Irena Vide, v.d. direktorice Televizije Novo mesto, Marjana Sečen,
! direktorica Centra za socialno delo Krško, Niko Žibret, vodja
• odbora za organizacijo prazničnega decembra in Damjan Lah,

predsednik Zveze prijateljev mladine Krško.
Z dnevnega reda sta bili umaknjeni 10. točka (predlog sklepa o
prodaji nepremičnine parc.št. 983/5, k.o. Raka) ter 22. točka

| (obravnava predloga za vrnitev imena Sv. Križ sedanjemu kraju
j Podbočje).

Potem, ko so svetnice in svetniki podali pobude, vprašanja in
predloge, je uvod k 4. točki dnevnega reda (Predlog sklepa o
pristopu k sosinanciranju informativnega programa Televizije
Novo mesto) v imenu predlagatelja podal Franc Glinšek, direktor
uprave Občine Krško in obrazložil predlagani sklep o
sosinanciranju, s tern da o ravno tako predlagani dokapitalizaciji,
katero predlaga Televizija Novo mesto, občinskemu svetu ne

| predlaga nobenega sklepa.

Po zaključeni, daljši in nasprotujoči si razpravi je bil sprejet sklep
o pristopu k sosinanciranju informativnega programa Televizije
Novo mesto z dopolnilom, ki ga je predlagal Peter Žigante in
sicer, naj Občina Krško naroči študijo s katero se ugotovi potrebo
po televizijskem mediju v Posavju in hkrati preveri možnost za
morebitno ustanovitev lastnega.

Z obrazložitvijo programa novoletnih prireditev je župan Franc
Bogovič prisotnim predstavil in predlagal sklep o organizaciji in
sosinanciranju decembrskih prireditev.

I Pred razpravo je Miroslav Mikeln v imenu Odbora za družbene
I dejavnosti predlagal, da se zagotovijo sredstva tudi za prireditve

v drugih krajih, v razpravi pa je Andrej Božič predlagal dodatek
k predlaganemu sklepu in sicer naj se predvideni višini
sofinanciranja decembrskih prireditev doda 4 milijone SIT za
obdaritev vseh predsolskih otrok v občini Krško. Svetniška
skupina LDS se zato odpoveduje sejninam za meseca november
in december 1999.

Po daljši in burni razpravi je bil sklep o organizaciji in
sosinanciranju novoletnih prireditev sprejet, prav tako pa je bil
sprejet tudi predlog Andreja Božiča.

Sejo, ki je bila prekinjena ob 20.45, je Občinski svet nadaljeval v
četrtek, 02.12.1999.

Za nadaljevanje je.ostal dnevni red od 8. točke (osnutek odloka o
rebalansu proračuna Občine Krsko za leto 1999) dalje.Obširnejši
uvod k osnutku odloka o rebalansu proračuna Občine Krsko za
leto 1999 sta podala župan Franc Bogovič in Branko Kovačič,
vodja Oddelka za javne finance in proračun Občine Krsko ter
svetnikom predlagala sprejem odloka po skrajsanem postopku.

Po razpravi in uskladitvi podanih pripomb je bil odlok o rebalansu
proračuna Občine Krško z večino glasov sprejet.

V obrazložitvi Predloga sprememb Statutarnega akta o
ustanovitvi Sveta pokrajine Posavjc v ustanavljanju je bilo
zapisano, da je na podlagi pripomb, podanih s strani posavskih
občinskih svetov, župan Občine Sevnica Kristijan Jane, ki je tudi
predscdujoci Svetu pokrajine Posavje v ustanavljanju, besedilo
uskladil s sosednjima županoma in tako predlagal usklajeni
predlog.

Predlog je bil soglasno sprejet, kakor tudi pobuda Andreja Božiča,
da sc v prihodnje v Svet posavske pokrajine vključijo tudi
posavski državni poslanci in državni svetnik.

Vsi predlogi o nakupih (za potrebe čistilne napravc v
Kostanjevici, za parkirni prostor ob pokopališču v Podbočju, za
izgradnjo priključka na avtocesto) in zamenjavah nepremičnin,
kakor tudi predlog sklepa o ukinitvi javnega dobra na ne-
premičnini parc.st. 1194/5 k.o. Stari Grad, so bili sprejeti.

Vlasta Zupančič, Oddelek za družbene dejavnosti Občine Krsko,
je v obrazložitvi Predloga sklepa o sprejemu dogovora o
zaposlitvi med Občino Krško in Muzejem novejse zgodovine
Slovcnije predstavila potrebo po zaposlitvi gospodarja na gradu
Rajhcnburg.
Občinski svet jc brez razprave sprejcl predlagani sklep.

V nadaljevanju seje jc Občinski svet po skrajsanem postopku
sprejel pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o
vrednotenju športnih programov v občini Krsko in pravilnik o
merilih in pogojih za odločanje o podaljšanem obratovalncm času
gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinska
dejavnost na območju občine Krško, ter ob 20.15 ponovno
prekinil 11. sejo.

Za 2. nadaljevanje 11. sejc, ki je bilo v cetrtek 16.12.1999, so
tako ostale še štiri točke in sicer osnutek odloka o varstvu pred
naravnimi in drugimi nesrečami na območju občine Krško,
osnutek odloka o ravnanju z odpadki v občini Krško, osnutek
odloka o podelitvi koncesije za ravnanje z odpadki v občini Krsko
ter volitve in imenovanja, ki vključujejo predlog sklepa o izdaji
soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstvcni dom
Krško in predlog sklepa o imenovanju poveljnika-direktorja
Poklicnc gasilske enote Krsko.

Nuša Derenda - slovenska pevka leta 1999 vas bo zabavala
na silvestrovanju v Krškem.

22 december 1999
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II. IZREDNA SEJA OBČINSKEGA
SVETA OBČINE KRŠKO

Na 2. izrcdni scji Občinskcga svcta, ki jc bila v četrtck,
02.12.1999, so svctnicc in svetniki obravnavali osnutek odloka
o spremembah in dopolnitvah odloka o nadomestilu za uporabo
stavbnih zemljišč v občini Krško, predlog odredbc o določitvi
vrednosti točke za izraeun nadomcstila za uporabo stavbncga
zemljišča v lctu 2000 ter predlog sklcpa o imenovanju v.d.
dircktorja zavoda Regijski pospcscvalni center Posavje.

Uvod k 2. točki dnevnega reda (Osnulek odloka o spremembah
in dopolnitvah odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih zcmljišč
v občini Krško) je podal župan Franc Bogovič in prisotnim
pojasnil in predstavil rczultate pogajanj s podjctjcm Vipap Videm
Krško (na sejo je bil povabljen tudi predstavnik podjetja Jože
Cerle) ter nekatcrimi drugimi podjctji glede plačevanja
nadomestila za uporabo stavbnih zcmljišč v občini Krško.

i Po zaključeni razpravi je Obcinski svet po skrajšanem postopku
i in z vecino glasov sprcjel omenjeni odlok.

Po sprejemu odloka je Občinski svet sprejel še dva sklepa s
katerima pooblašča in zavezuje župana, da predloži spremembe
in dopolnitve odloka o nadomestilu za uporabo stavbnih zcmljišč,
sprejetc na 2. izredni scji Obcinskega sveta, v objavo v Uradncm

I listu Republike Slovenije sele potem, ko podjetje Vipap Videm
Krško izpolni dogovorjene obveznosti in sicer umakne pobudo
za oceno ustavnosti in zakonitosti predmetnega odloka pred

i Ustavnim sodisčem Republike Slovenije, umakne pritožbo zoper
odločbo o odmeri nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča
za leto 1999, odpise vsc terjatve do Plavalnega kluba Krško

I oziroma Občinc Krško iz naslova ogrevanja vode v bazenu na
Tovarniški 18 od novembra 1996 do vključno dcccmbra 1999 in
sc pogodbeno zavcže, da bo od 01.01.2000 brczplačno dobavljalo

toplo vodo v plavalni bazen vsa leta poslovanja podjetja in za
nedoločen čas, kar pomeni, da bodo te obveznosti veljale tudi za
vse pravne naslednike oziroma bodoče lastnike podjetja. V kolikor
podjetje Vipap Videm navedenih obveznosti ne bo izpolnilo do
15.12.1999, župan o tem obvesti Občinski svet.
Hkrati je Občinski svet Občine Krško pooblastil župana, da s
podjetjem Vipap Videm Krško sklene dogovor o dinamiki plačila
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v 12-ih meseenih
obrokih za vsako leto in da takšen dogovor predloži pristojnemu
davenemu organu za nadaljnjo realizaeijo in sicer za čas od
01.01.2000 in doklcr velja Odlok o nadomestilu za uporabo sta-
vbnih zemljisč v občini Krško (Uradni list RS, št. 39/98, 8/99 in
84/99), vključno s spremembami, sprejetimi na seji.

Uvod k 3. točki dnevnega reda (Predlog odredbe o določitvi vred-
nosti tocke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča
v lctu 20(X)) je v imenu predlagatelja podala Helena Mugoša iz
Oddclka za urejanje prostora in varstvo okolja in svetnikom pred-
stavila odredbo in višino vrednosti točke za izračun nadomestila
za uporabo stavbnega zemljišca v letu 2(X)0. Ker razprave ni bilo j
je Občinski svet odredbo z večino glasov sprejel. j

i
Uvod k sklepu o imenovanju v.d. direktorja zavoda Regijski po-
speševalni center Posavje je podaJ Franc Černelič, vodja Oddelka
za gospodarske dejavnosti in prisotnim pojasnil nastalo situaeijo
ob dcjstvu, da jc kandidatka Helena Zidarič Kožar, ki je že bila
potrjena v Krskem in v Sevnici, umaknila kandidaturo, tako, da !
je potrebno v najkrajšem možnem času ponovno imenovati vršilko |
dolžnosti direktorja zavoda. -j

Občinski svet je tako z večino glasov sprejel sklep o imenovanju
Mateje Jazbec za v.d. direktorja zavoda Regijski pospeševalni
center Posavje.

Na sliki spodaj: Skupni koncert Pihalnega orkestra Senovo in Videm
v Krškem, 4. decembra 1999. Foto: Miloš Kukovičič.
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ObzorniK
Oddelek za gospodarske dejavnosti Občine Krško na podlagi Zakona
o poslovnih stavbah in poslovnih prostorih (or. L SRS, ST. 18/74) in
Pravilnika o oddaji poslovnih prostorov (or. L. RS, St.. 26/91 IN 13/93)
, objavlja

JAVNI NATEČAJ ZA ODDAJO POSLO
PROSTOROV V N/
I. PREDMET NAJEMA

so naslednji poslovni prostori:

a) v pritliqu poslovno stanovanjskega objekta Cesta krških žrtev
23 v Krškem Križmanova hiša, v velikosti 52.20 m2

b) v pritliqu atriju poslovno stanovanjskega objekta Cesta krških
žrtev št. 23 v Krškem Križmanova hiša, v velikosti 48.63 m2

c) v pritliqu poslovno stanovanjskega objekta Ulica talcev 20 v
Kostanjevici, v velikosti 45.18 rr\2

d) v pritliqu poslovno stanovanjskega objekta Ulica talcev 20 v
Kostanjevici, v velikosti 85.65m2

e) v pritliqu poslovno stanovanjskega objekta Kabičev trg 5 v
Kostanjevici, v velikosti 36.54 m2

II. IZHODIŠČNA IZKLICNA CENA

a) 66.522,00 sit /mesec

I b) 61.972,40 sit/mesec

c) 62.670,50 sit/mesec

d) I I 1.410,00 sit/mesec

e) 32.237,50 sit/mesec

III. NAMEMBNOST POSLOVNIH PROSTOROV
I
\ Vsi lokali so namenjeni storitveni dejavnosti, pri kateri je izključena

možnost opravljanja storitvenih dejavnosti, ki vplivajo na okolje, kot so
hrup, smrad, vibracija, itd.

Lokala pod I/a in l/d sta opremljena, oprema pa je last bivših
najemnikov.

IV. TRAJANJE NAJEMA

\ Najemno razmerje se bo sklepalo za nedoločen čas.

V. VARŠČINA

I Licitanti so dolžni položiti na račun občine Krško št. 51600-630-

i 8013042 varščino v višini treh izklicnih najemnin.Varščina se

( uspešnim licitantom vračuna v najemnino, neuspešnim pa vrne v 8
j dneh po licitaciji. Licitantom, ki zamudijo začetek licitacije, varščina
I propade.

| VI. ČAS IN KRAJ JAVNE LICITACIJE
l

j Licitacija bo v torek 28.12.1999 ob 10.00 uri v sejni sobi D Občine
Krško.

VII. INFORMACIJE
i

i Podrobnejše napotke in informacije lahko interesenti dobijo na
•• • *

Oddelku za gospodarske dejavnosti občine Krško, Občina Krško,
Cesta krških žrtev 14 ali po telefonu št. 0608 22-771, int. 279.

VIII. DRUGI POGOjl

Zainteresirani licitanti so dolžni pisno prijaviti udeležbo na licitaciji do
10,00 ure 24.12.1999 s priložitvijo naslednjih listih:

program dejavnosti, ki vsebuje opis dejavnosti in število
zaposlenih,

obrtno dovoljenje ali dokazilo, da pogoje zanj izpolnjujejo za
samostojne podjetnike oz. overjen izpisek iz sodnega registra za
pravne osebe,

originalno potrdilo Davčne uprave RS, da ima poravnane vse
svoje zapadle obveznosti iz naslova davkov

originalno potrdilo sodišča, da zoper njega ni uveden stečajni
postopek, postopek prisilne poravnave ali likvidacije,

bilanco stanja in bilanco uspeha, ki ne sme biti starejša od 30 dni
in davčno napoved za preteklo leto za samostojne podjetnike,

BON I in BON 2 ali BON 3 za pravne osebe.

Brez pismene napovedi in prilog ter plačane varščine, udeležba na
licitaciji ni mogoča. Zastopniki oz. pooblaščenci morajo pred začetkom
licitacije predložiti overjeno pooblastilo za zastopanje. Najboljši ''
ponudnik se izbere po licitacijskem postopku najemnine. Če je
ponudnik za posamezen poslovni prostor samo eden, licitacije ni.

Z najboljšimi ponudniki bo lastnik poslovnih prostorov sklenil
najemne pogodbe v roku 15 dni od uspešno izvedene licitacije.

~ Franc Černelič
Vodja oddelka za gospodarske dejavnosti

Odprli prvo pisarno Turistično
informacijskega centra

V sredo, 08.12.1999, so svečano odprli prvo turistično pisarno v Kostanjevici
na Krki, ki deluje v sklopuTIC Krško.V turistični pisarni so turistom na voljo
vse informacije v zvezi s prenočevanjem, športnimi in kulturnimi aktivnostmi,
dobrimi gostilnami in turističnimi kmetijami, splošne informacije o osebnih
storitvah in prometu ter vse ostale informacije, ki jih gostje potrebujejo za
prijetno bivanje v naših krajih. Pri izdelavi informacijskih zloženk in dajanju
informacij pa se v turistični pisarni ne bodo zapirali v občinske ali krajevne
meje, saj le-te za turista niso pomembne. Turistična pisarna je označena z
znakom "»'", ki so ga izdelali v okviru Centra za promocijo turizma Slovenije.
Tovrstni znaki bodo v prihodnjem letu označevali vseTIC-e po Sloveniji. Prvi
pa visi pri nas v Kostanjevici.
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ObzorniK URUŠTVA IN KLUBI

V Klubu posavskih študentov se
pripravliaio na novo tisočletje
Ob vsem silnem vzburjenju, ki se ustvarja zaradi prehoda v novo tisočletje, ljudje
pozabljamo/ da je čas pričakovanja tudi čas retrospektive, pogleda nazaj in temeljite
analize naših osebnih in poslovnih dejanj. Če se ponavadi ob koncu leta ozremo čez
ramo in ocenimo leto, ki smo ga pustili za sabo, je zdaj čas da ocenimo minula leta,
desetletja, nekateri pa celo stoletje.

Tudi za nas člane Kluba posavskih
študentov bo novo tisočletje nekaj po-
sebnega, saj bomo v novem tisočletju
natančneje leta 2003 praznovali pet-
desetletnico študentskega združe-
vanja in delovanja v Posavju. Petde-
set let delovanja in druženja štu-

dentov, dijakov in ostalih mladih na
področju kulture, športa, socialne in
zaposlitvene problematike, ter ostalih

dejavnostih, ki jih je v petih deset-
letjih bolj ali manj uspešno izvajal
Klub posavskih študentov. Menimo,
da je naša tradicija zdrav in močan
temelj za uspešno delovanje kluba v
novem tisočletju.

V letu 1998 si je nova generacija
študentov zadala cilj, da popelje
glas o delovanju kluba v novi mile-

nium, hkrati pa poskuša izboljšati
kvaliteto življenja študentov, dijakov
in ostalih mladih v Posavju. Tako smo
v študijskem letu 1998/99 izvedli več
kot dvajset projektov na področju
športa, kulture, časopisne dejavnosti,
sociale, jzobraževanja, mednaro-

dnega sodelovanja in ostalih po-
dročij, ki so pomembna za življenje
in delovanje mladih v Posavju.
Vsa ta retrospektiva pa ne pomeni
spanja na lovorikah. Nasprotno, v
novo tisočletje bomo vstopili z vsemi
projekti, ki smo jim v prejšnjem štu-
dijskem letu izoblikovali celostno
podobo, kot so Akademski pies, Kifl
fešta, Švic, Musklfibr, Brodolom in tu-
di z nekaterimi novimi ter vsemi
ostalimi ugodnostmi, ki jih svojim
članom ponuja Klub posavskih
študentov. Še posebej pa smo ponos-
ni na našo časopisno - založniško
dejavnost, katere krovni produkt je
časopis Uran, katerega druga
številka bo izšla sredi decembra.
Želimo, da bi v novem tisočletju ta
časopis postal glas celotne mladine
v Posavju.

Tudi mi smo podlegli praznični evfo-
riji in v decembru bomo praznovali
kar dvakrat. Prvič 16.12. 1999 v
Ljubljani, kjer bo v Pivnici KRA-KRA
tradicionalna Kifl fešta, drugič pa
bolj svečano v Krškem, kjer se bomo
v okviru praznovanja Prazničnega
decembra 99 predstavili s kulturnim
večerom in sicer 22. 12. 1999 v ve-
liki dvorani Kulturnega doma Krško.
Vabim vas da se nam pridružite.

Ob koncu naj zaželimo vsem našim
članom in članicam, sponzorjem,
donatorjem, poslovnim partnerjem ter
vsem posavcem in posavkam srečno,
zdravo, vizije in uspehov polno tretje
tisočletje.

Najdete pa nas tudi na spletnih
straneh:
hftp:://www.car.s//fcps
e-mail: kps(« insert.si

0B20RJE
STORNO DRltfTVOKRftO
VOŠČI
SVOJIM ČLANOM,
SODELAVCEM
IN OBČANOM
POSAVjA
VESELE BOŽIČNE
PRAZNJKE
JN SREČNO
NOVO LETO.

PEPUBLIKA SLOVEMIJA
UPPAVMA EhOTA BPEŽICE

Vesele božičnc ppaznike

teP VGMKO SPGČe,

osebneqa zaaovoljstva,

zdravja in poslovnih

uspehov v lefu 2 0 0 0

želijo vsem obcanom

in poslovnim paptnepjem

delavci
UPRAVME EMOTE

BPEŽICE
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UBVESTILA QbzorniK

ULIČNI DECEMBER 99
V BREŽICAH

22. DECEMBER - ob I8.uri
Božični program na odru pred cerkvijo Sv. Lovrenca
v Brežicah s prihodom Božička
Od 27. do 3 1 . DECEMBRA - vsak dan od 10. do 19.ure -
Ulični december, ki zajema dopoldanske in popoldanske
kulturne in zabavne programe - kraj dogajanja je glavna ulica
v centru Brežic, vsak dan od 18. do 19. ure GLASBAV ŽIVO
29. DECEMBRA - od 18. do 21. ure:
program za najmlajše - Rajanje s coprničko Minko v
Termopolisu-Terme Čatež
30. DECEMBER - od 18. do 21. ure:
program za najmlajše - Coprnička Minka zida hišico v
Termopolisu -Terme Čatež
3 I.DECEMBER-
Silvestrovanje na glavni ulici v Brežicah z ognjemetom

Z OBČINO SEVNICA IN ZKD
SEVNICA V U T O 2000:
- 23.12.1999 ob I9.uri;
Božični koncert Okteta Jurij Dalmatin (Župnijska
cerkev v Sevnici)
-26.l2.l999ob I8.uri;
Novoletni koncert diexland banda Korenine in Godbe
Sevnica (v Lisci)
- 28.12.1999 ob I7.uri;
Večer sevniških ansamblov in pevcev (Trg svobode)

| -29.l2.l999ob I6.uri;
j Veseli otoški ŽIV-ŽAV s prihodom dedka Mraza (Trg
! svobode)

- 30.12.1999 ob I6.uri;
j Večer harmonikašev občine Sevnica (Trg svobode)

- 31.12.1999 ob 22.uri;
Silvestrovanje na prostem z velikim ognjemetom ob
polnoči. Igral bo ansambel Globus (Trg svobode).

-01.01.2000;
novoletna potrjenka z ansamblom Veter (dvorana Lisce)

ObzofmK POSAVSKI OBZORNIK izdaja Kulturno
društvo Obzorje - Krško.

Telefon in fax: 0608/20-320.
Clavni in odgovorni urednik: Silvester Mavsar.
Prelom: Olan design, Krško. Tisk in vezava: Crafika Bucik
Naslov: Posavski obzornik, p.p. 288, 8270 Krško.
Uredništvo: Valvasorjevo nabrežje 5, Krško.
Elektronska pošta: posavski.obzornik@siol.net
Če želite prejemati časopis izven občine Krško, nam to sporočite na
naslov uredništva. Plačali boste stroške pošiljanja.

ŽR: 51600-678- 72359.

Posavski obzornik sodi na podlagi Zakona o DDVmed proizvode, za katere
se obrdčunava DDV po stopnji 8 %..

PODJETNIŠKI CENTER
KKŠKO

Jas/m zctvocl

BohoriCevd O. H2.7O KrSko

( 0608-232-220, fax: 0608-232-230

e-mail: podjetniski.center-kk@siol.net

Vsem podjetjem, podjetnikom,
obrtnikom in občanom

ter partnerjem in članom lokalne
razvojne koalicije

želimo veliko poslovnih in osebnih
uspehov

ter veliko dobre volje v letu 2000.

mali oglasi
V NAJEM vzamem dvosobno stanovanje v Krškem ali Brežicah.
GSM: 041 722-967
Po ugodni ceni INŠTRUIRAM nemški in angleški jezik za
osnovne in srednje šole. Informacije na telefon: 0608 20-898
PRODAM stanovanjsko hišo v Brestanici. Informacije: GSM 041 -
691 -416 Irena Zevnik, Na Dorcu 7, 8270 BRESTANICA

PRODAJAMO nove in rabljene obnovljene stroje, vakumske
sušilnice, centre za obdelavo oken... tel. 041 -260-451
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BOOM
d.o.o.Pl,:

Prijetne božične praznike
in vse najboljše v letu 2000

želimo vsem, ki ste nam zaupali v preteklem letu.
Tudi v letu 2000 bomo ostali vaša

najboljša turistična agencija

TA BooM Krško, CK@ 7, 8270 Krško, tel/fax: 0608 21 674, 041 684 320
I E-mail: BooM@siol.net

SPOŠTOVAN!< ZAVAROVANKE, ZAVAROVAN CJ
IN -rPART

Wl /A /lADPANJH
;' > Si >DLLOVANH<.

SKBBAHKAD.D.
poslovna enota KRŠKO

SKB banka Poslovna enota Krško s poslovalnicami
v Krškem, Brežicah in Sevnici

se Vam ob koncu leta zahvaljuje za Vaše zaupanje.

\ SKB banka vsem svojim komitentom
! in poslovnim partnerjem
| želi doživetje topline božičnih praznikov,

v novem tisočletju
pa veliko osebnih in poslovnih uspehov.

Vaša SKB banka.

Za Danes. In za Jutri.

Na posavski glasbeni sceni

TUNKE NA POHODU

Čeprav se na posavski glasbeni sceni /adnja leta \ rstijo kai doknj dobre letme.
vsaj kai se tice kvantitete. a tudi kvalitcla nedvonino raste. sa| se pozna
dulgoletno pedagoško del<i s stexilnirni ueneraci|ann. kj |ili /lasli opravljajo
glasbene sole in posanie/ni samonki. l/.id no\e /gošeenke ni pra\ \sakdanja
stvar. Če posebno. če grc za mlado skupino s takd a\1orsknn pristopom. kot je
skupina / z.animivim. nenavadnim. a \endar domaeim imenom Tunke lunke
so \ sobnto. 4 deeembra 1999. \ kjskem pubu piedsta\ili s\-(ijo ]ii\o
zgošeenko / naslo\ oin \ a pohndu.

(Hasbena skupina limke ubstoja štiri leta in je sodelovala na p n ih nastopih že
jeseni leta 1996. P n i samostojni nastop pa je imela 21. marca 1997 v knjiganii
Opus \ KrSkem. sledili so koneeili in nastopi v klubu Tennopolis \ Čaleških
loplicah. na stadionu Malije (iubea \ Krškem (\azaj 25. maj). \ Hrestanici. na
Senovem. \ Ikežicah. No\em mestu (Rock Otočec '9X|. I jubljani (klub K4).
Krškem (I'olelna noč \ starem Krškeni) in podrugilikrajili.

C l a m skupine I unke so donia i/ Posa\ ia. sesta\l ja jo pa jo :
Rok l.opatie (klaxiature). 'ladej l'att\ ( kitara). .lure I iipatie (bas kitara). .lanez
(iabne (hobni). Matej Han (vokal)

Skupina Tunke je \ /adnjih lelih akti\ no sodelo\ ala \ projektu Mladi za razvoj
domaeega kraja pn Z\e/i prijateljex mladine Krsko 'Jako je prišlo tudi do

1 sodelovanja z /vezo prijatcljcv mladine Shnenije pri lzdaji njiho\e p n e
':• /L'oscenke 1/kupiček od prodajc /gušeenke bo namree namenjen humanitami

akeiji / P M S I ' O M l / l K SONC'l' Odpnmo poeitniee \sem otrokom!

/goseenko Na pohodu bodo še \ meseeu deeembru predsta\ih na
pnunocijskih koneerlili po Slo\eniji. med drugiin \ Celju in N O M (ronei.

Stik: Rok Lopatie mob. 041 356 963, Malej Ban mob. 041 593 043

Izdelava barvnih
etiket za Vase vino!

Z vašo fotograf ijo ali
fotograf ijo vaše žene,
ljubice, psa, grozda
ali vašega vinograda!

POKLIČITE: 041/404-380 VOL.%: OHOHO



Vošcimo Vam

vesele

božicne praznike

in srečno, zdravo

in poslovno uspešno

novo leto 2000.

Zelimo,

da bi tudi v prihodnje

uspešno sodelovali.

DOLENJSKA_
B A N K A

•M t'ti duh. \i !esa izrezljan golob, povezan z vrati, je nekoč naznanjal prihod v hišo.

ANTEA d.o.o.
BOJSNO 31A,8254 GLOBOKO
tel. 0608 56-230
tel/fax 0608 56-393

- olje, plin trda goriva, radiatorsko,
konvektorsko, talno ogrevanje,
sevalniki

OGREVANJE

VODOVOD

DIMNIKI ROSTFREI

- dobava in montaža
- urejanje dokumentacije za

plinske instalacije
- najem in prodaja plinskih cistern

- izdelava in montaža
- prostostoječi izolirani
- sanacije dimnikov

SERVIS GORILNIKOV Hansa, Waishaupt, Thyssen,
Riello, Challenger, Joannes

KLIMATIZACIJA IN PREZRAČEVANJE

Naše reference so: več kot 20 letne izkušnje v prodaji
jn montaži na družinskih objektih, na večini pomembnejših
objektov na brežiškem območju in po vsej Sloveniji.

Velja kot kupon za 10% popust pri montaži
v januarju in februarju 2000!

Aristotel d.o.o.
Ordinacija medicine dela, prometa in športa
ter splošne medicine
Aškerčeva 1
8270 Krško

Vsem poslovnim partnerjem, pacientom
in pregledovancem želimo obilo
prazničnega veselja v iztekajočem letu
ter poslovno uspešno in zdravo novo leto!

Aristotel Čakar, dr. med.
spec. med. dela, prometa in športa

s sodelavci!

Naj vas tudi v letu 2000 povezujejo
lepe misli in iskrene želje,

da skupaj obogatimo življenjski vsakdan
naših otrok in njihovih staršev.

Zveza Prijateljev Mladine Krško
Damjan Lah

p r e d s e d n i k JZP
MS


